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Glavni in odgovorni urednik
mag. Franci Kotnik

Na vidiku pomanjkanje delovno aktivnih 
prebivalcev

Regijski center za razvoj terciarnega izobraževa-
nja je v lanskem letu izdelal študijo Priložnosti za 
življenje in delo mladih v SAŠA regiji do leta 2030. 
Sestavni del omenjenega projekta je bila tudi de-
mografska študija, ki je pokazala zaskrbljujoče pro-
jekcije za prihodnje obdobje. 

Število prebivalcev SAŠA regije se v prihodnjih 
desetih letih ne bo drastično spremenilo, v ob-
dobju tridesetih let pa se bo zmanjšalo za deset 
do petnajst odstotkov. Že danes je prisotna inten-
zivna rast števila prebivalcev v starosti nad 65 let, 
ki se bo do konca leta 2030 povečala za skoraj 60 
odstotkov. Ker se bo v istem obdobju znižalo števi-
lo otrok, bo v regiji že pred letom 2030 primanjko-
valo delovno aktivnih prebivalcev. Zaskrbljujoč je 
tudi podatek o številu žena v starosti od 15 do 49 
let (rodno obdobje), ki je v letih 2000-2016 upad-
lo s 16.901 na 12.804. Upad števila žena v rodni do-
bi je na podlagi realistične variante predviden tudi 
v naslednjih letih. 

Poglejmo nekaj podatkov za zgornjesavinjske 
občine. Na dan 1. 1. 2017 je v občini Mozirje živelo 
4.038 prebivalcev, po projekciji naravne rasti naj 
bi jih bilo čez deset let 25 več, čez dvajset let 102 
manj in čez trideset let 312 manj. Delež števila sta-
rejših od 65 let se bo v 30 letih z 19 povečal na 29 
odstotkov.

Na začetku lanskega leta je v občini Nazarje ži-
velo 2.582 občanov, po projekciji jih bo čez deset let 
šest manj, čez dvajset let 88 manj in čez trideset let 
259 oziroma deset odstotkov manj. Delež starejših 
od 65 let bo s 17 odstotkov narasel na 31 odstotkov.

1. januarja lani je v občini Rečica ob Savinji žive-
lo 2.308 ljudi. Čez deset let jih bo 29 manj, čez dvaj-
set let 135 manj in čez trideset let 318 oziroma 14 
odstotkov manj. Delež starejših od 65 let se bo po-
večal z 19 na 32 odstotkov.

V občini Gornji Grad je v začetku lanskega le-
ta živelo 2.547 prebivalcev. Leta 2027 jih bo 122 
manj, čez dvajset let 228 manj in čez trideset let 
402 manj, kar pomeni padec za 16 odstotkov. Delež 
starejših od 65 let bo s 23 zrasel na 29 odstotkov.

Občina Ljubno je 1. januarja 2017 štela 2.572 ob-
čanov. Čez deset let jih bo dvajset manj, čez dvaj-
set let 97 manj, čez trideset let pa 266 oziroma de-
set odstotkov manj. Delež občanov, starejših od 65 
let, se bo z 18 povečal na 30 odstotkov.

V občini Luče so na dan 1. 1. 2017 našteli 1.490 
prebivalcev. Njihovo število se bo čez deset let 
zmanjšalo za 17, čez dvajset let za 67 in čez 30 let 
za 163, kar pomeni upad za enajst odstotkov. De-
lež starejših nad 65 let se bo z 19 dvignil na 29 od-
stotkov.

Občina Solčava je imela na lanskega novega le-
ta dan 521 prebivalcev. Leta 2027 bodo štirje manj, 
leta 2037 jih bo 23 manj, leta 2047 pa 51 oziroma 
deset odstotkov manj. Delež starejših bo s sedanjih 
20 zrasel na 28 odstotkov. 

(JM)

(ŽC)
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Tema tedna

UPRAVNA ENOTA MOZIRJE 

Zaskrbljujoč negativni trend naravnega prirasta 
prebivalstva

Milena Cigale: »Negativen naravni prirast 
prebivalstva za dolino ni spodbuden.« 

(Foto: Marija Lebar)

Več rojstev kot smrti je bilo na območju 
Upravne enote Mozirje, če upoštevamo po-
datke za zadnji dve desetletji, le v letih 1997 
za tri prebivalce, 1999 za 16 in leta 2012 za 
41 prebivalcev. Tega leta je bilo rojstev 207 
in smrti 166.

Najbolj »negativno« je bilo leto 2003 za 
48 oseb in leto 2017, ko je bil negativni pri-
rast prebivalstva 46.

TRETJA RAZVOJNA OS

Argumentirani pozivi k čimprejšnjemu začetku 
izgradnje 

Na nedavno sprejeto odločitev Združenih ci-
vilnih iniciativ Savinjske doline, da bodo vloži-
li pobudo ustavne presoje zakonitosti državne-
ga prostorskega načrta v delu, ki se nanaša na 
predvideno traso hitre ceste 3RO F2-2 med Šen-
trupertom in Velenjem, se je odzvalo več zainte-
resiranih strani, med drugim Mestna občina Ve-
lenje. Pridružila se je Gospodarska zbornica Slo-
venije, ki je na vlado naslovila apel.

PRAVICA DO ENAKOPRAVNIH MOŽNOSTI 
Gospodarska zbornica Slovenije podpira vse 

aktivnosti v podporo uresničitvi celotne 3. ra-
zvojne osi. Izgradnja sodobne prometnice je 
vitalnega pomena za nadaljnji gospodarski in 
družbeni razvoj ob celotnem severnem kraku, 
zato sta v prizadevanjih za čimprejšnjo realiza-
cijo severnega kraka 3. razvojne osi tesno po-
vezani SAŠA in Koroška regija. Na tem območju 

živi dobrih 130.000 prebivalcev, upravičenih do 
enakopravnega in celovitega razvoja v primer-
javi z ostalimi regijami. Gre za močno gospodar-
sko bazo države, saj obe regiji, za kateri je zna-
čilna izrazita izvozna usmerjenost, letno ustvari-
ta preko štiri milijarde evrov prometa.

VELJAVNA TRASA JE EDINA REŠITEV ZA 
ZGORNJO SAVINJSKO DOLINO

»Apeliramo na Vlado RS, da se zavzame za 
pospešitev projekta izvedbe 3. razvojne osi. Pri-
čakujemo, da bo DARS ne glede na vloženo po-
budo za ustavno presojo umeščanja trase med 
Velenjem in Šentrupertom s strani občin Pol-
zela, Braslovče in Šmartno ob Paki nadaljeval 
z vsemi potrebnimi aktivnostmi za pridobitev 
gradbenega dovoljenja in začel z gradnjo v letu 
2019. Navedena trasa, umeščena v prostor z dr-
žavnim prostorskim načrtom, učinkovito pove-

zuje Koroško, Šaleško in Zgornjo Savinjsko doli-
no z avtocesto, hkrati pa za slednjo predstavlja 
tudi edino rešitev izmed vseh obravnavnih tras.

GOSPODARSTVO JE ZARADI PROMETNIC 
OMEJENO

Na območju Šaleške in Zgornje Savinjske doli-
ne deluje nekaj najuspešnejših in največjih izvo-
znih podjetij v državi, ki 3. razvojno os nujno pot-
rebujejo. Samo v Šaleški dolini ta podjetja ustvar-
jajo skoraj 16 tisoč delovnih mest. Na delo v Ša-
leško dolino se vozijo tudi številni zaposleni iz na-
še dolini. Kar 45,73 odstotka zaposlenih v Mes-
ni občini Velenje se na delo vozi iz drugih občin. 
Prav tako pa se drugam vozijo tudi številni Vele-
njčani, ki so zaposleni drugod. Vsakodnevne mi-
gracije izredno obremenjujejo mestne vpadnice, 
zato je sodobno cesta nujno potrebna. 

Marija Lebar

Ob zaključku leta 2017 so na Upravni eno-
ti Mozirje pripravili poročilo o lanskem delova-
nju in nekaj statističnih podatkov, ki so zanimivi, 
a tudi zaskrbljujoči, saj kažejo, da je bil razen v 
dveh občinah naravni prirast prebivalstva nega-
tiven. Ta trend je zaznati že nekaj let zapovrstjo.

VEČ SMRTI KOT ROJSTEV
V vseh sedmih občinah našega območja je 

bilo na dan 31. decembra 2017 prijavljenih 17.212 
oseb, od tega 16.434 stalno in 778 začasno. V 
lanskem letu se je rodilo 146 otrok in umrlo 192 
prebivalcev, kar pomeni negativni prirast za 46 
oseb.

Načelnica upravne enote Milena Cigale: »Šte-
vilke niso spodbudne, saj naravni prirast, to je 
razlika med številom rojstev in smrti, v veči-
ni zgornjesavinjskih občin pada že vse od leta 
2012.«

»POZITIVNI« SAMO V DVEH OBČINAH
V občini Mozirje se je rodilo 38 otrok in umr-

lo 34 prebivalcev, torej so številčnejši za štiri ob-
čane, enako rast so dosegli v občini Luče. Tam 
se je rodilo 15 in umrlo 11 oseb. V občini Gornji 
Grad je bilo 20 rojstev in 30 smrti, v občini Ljub-
no 26 rojstev in 36 smrti, občina Nazarje je za-
beležila 25 rojstev in 37 smrti, v Solčavi imajo 

enega prebivalca manj – rojenih je bilo 6 otrok, 
umrlo je 7 oseb. 

V tej statistiki jo je najslabše odnesla občina 
Rečica ob Savinji. Tam je negativna razlika kar 21 
prebivalcev. Rodilo se je 16 novih občanov, umr-
lo pa jih je 37.

ŠE NEKAJ ZANIMIVIH PODATKOV
V register vozil na UE Mozirje je bilo na zad-

nji lanski dan vpisanih 13.381 vozil, kar je 525 več 
kot leta 2016. Od leta 2010 se je število vozil po-
večalo za 5.926.

V register voznikov je bilo na zadnji dan lan-
skega decembra vpisanih 11.445 veljavnih vozni-
ških dovoljenj, v letu 2016 pa 11.409.

Marija Lebar
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Organizacije, Iz občin

OBČINSKI SVET NAZARJE

Izsledki pregledov poslovanja 
občine 

Na zadnji seji so se nazarski ob-
činski svetniki seznanili s poro-
čilom o delu nadzornega odbora 
(NO) v letu 2017 in o načrtu dela za 
tekoče leto. Poročilo in program za 
letos je svetnikom predstavil pred-
sednik NO Matej Šekoranja. 

RAZPISU ZA VZDRŽEVALCA 
POZITIVNO MNENJE S 

PRIDRŽKOM
Odbor je prvi nadzor opravil na 

pobudo protikorupcijske komisije 
glede izbire vzdrževalca občinskih 
cest v občini. Po temeljitem pre-
gledu celotnega postopka je izdal 
pozitivno mnenje s pridržkom. Čla-
ni odbora so se strinjali, da je raz-
pis ekonomičen, vendar je bil nare-
jen pozno, saj bi občina morala že 
prej poiskati konkurenčne ponud-
be za omenjene storitve oziroma 
izpogajati ugodnejše pogoje.
POD DROBNOGLEDOM UREJANJE 

ZELENIC IN OKOLICE
Drugi nadzor je veljal stroškom 

za urejanje zelenic in okolice v 
preteklem in zdajšnjem mandat-

nem obdobju. Ugotovljeno je bilo, 
da je občina v letu 2015 uspela zni-
žati ceno urne postavke za ta de-
la, v primerjavi z drugimi leti pa je 
vidno povečanje stroškov iz opra-
vljenih ur. Zato je NO podal pozi-
tivno mnenje s pridržkom in pripo-
ročilo, da se izvedejo pogajanja z 
najugodnejšim ponudnikom in po-
skuša za vzdrževalna dela dobi-
ti delavca preko ukrepa javnih del. 
POZITIVNO ZA RAZPOLAGANJE S 

PREMOŽENJEM 
Tretji nadzor je bil usmerjen na 

pregled namenskosti in smotrnosti 
poslovanja občine v letu 2016 s po-
udarkom na razpolaganje s pre-
mičnim in nepremičnim premože-
njem. V tem pregledu NO ni ugoto-
vil znakov negospodarnega ravna-
nja. »Proračunski presežek je po-
kazatelj, da je občina v letu 2016 
poslovala smotrno in gospodar-
no,« je povedal Šekoranja. Pri tem 
pregledu je NO izrekel pozitivno 
mnenje.

Marija Lebar

ZB ZA VREDNOTE NOB ZGORNJE SAVINJSKE DOLINE, KO NAZARJE

Majdi Krajner potrdili še en 
mandat

Predsednica Majda Krajner je 
izpostavila problem upadanja 

članstva.

Na volilnem občnem zboru na-
zarske krajevne organizacije Zdru-
ženja borcev za vrednote NOB 
Zgornje Savinjske doline so no-
vi mandat predsednice ponovno 
zaupali Majdi Krajner. Pri podaja-
nju poročila o delu organizacije je 
poudarila, da so sledili smernicam 
svoje krovne organizacije. 

Prisostvovati spominskim prosla-
vam v spomin na tragične dogodke 
druge svetovne vojne je njihova te-
meljna obveznost. V preteklem le-
tu so se zato udeleževali proslav 
po dolini in širše. V sodelovanju z 
osnovno šolo so ob krajevnem pra-
zniku pripravili pohod na Čreto in 
program ob spomenikih padlih. Or-
ganizirali so tudi ekskurziji v Avstri-
jo in Prekmurje. Pohodniška sekcija 
je organizirala pohode do različnih 
spomenikov in obeležij. Ob dnevu 
spomina na mrtve so pripravili žal-
no slovesnost ob spomeniku pad-
lim v Nazarjah. Skozi vse leto so skr-
beli, da so bili grobovi in grobišča 
urejeni. Obiskali so tudi svoje bolne 
in onemogle člane. 

V svojem poročilu je Krajnerje-
va izpostavila problem upadanja 
članstva zaradi naravne selekcije, 
mlajši pa se vse težje odločajo za 
članstvo v njihovi organizaciji. 

Tudi v letošnjem letu se njiho-
vo delo ne bo bistveno razlikovalo 
od dela v preteklosti. Posebej pa se 
bodo potrudili pri promoviranju or-
ganizacije in širitvi članstva. 

Tekst in foto: Marija Šukalo

PREDSTAVITEV KANDIDATOV ZA VODSTVO KROVNE GASILSKE ORGANIZACIJE

Za mesto predsednika dva, za poveljnika le en kandidat

Pogovor je vodil Janko Žuntar. Sedijo z leve: Janez Merc, Janko 
Cerkvenik in Franci Petek ter poveljnik gasilske regije Franc 

Rančigaj. (Foto: Ivan Krefl)

V gasilskem domu PGD Nazar-
je je v sredo, 28. februarja, poteka-
lo srečanje v organizaciji Gasilske 
zveze Zgornje Savinjske doline in 
regije, na katerem so se predstavi-
li kandidati za predsednika in po-
veljnika Gasilske zveze Slovenije 
(GZS). Letos je za gasilce volilno 
leto, dosedanjim organom poteče 
mandat tudi v gasilski organizaci-
ji na nivoju države.

KANDIDATI SE PREDSTAVIJO
Srečanje je povezoval predse-

dnik sveta regije Janko Žuntar. Kot 
edini kandidat za poveljnika GZS 
se je predstavil dosedanji povelj-
nik Franci Petek. 

Za položaj predsednika, s ka-
terega je v lanskem septembru 
odstopil Jošt Jakša, se poteguje-

ta dva kandidata. Prvi je mag. Ja-
nez Merc iz Vidma. V svoji viziji de-
la predsednika je izpostavil nuj-
nost povezovanja vseh gasilcev in 
s tem doseganja sinergijskih učin-

kov v prid ugleda in uspešnosti ga-
silske organizacije.

ODLOČALI BODO GLASOVI NA 
KONGRESU

Drugi kandidat je Janko Cerkve-
nik iz Gorice pri Slivnici. Ta je od 
novembra vršilec dolžnosti pred-

sednika GZS. Med bodočimi nalo-
gami je kot posebno pomembno 
podčrtal predsedovanje upravne-
mu odboru GZS, saj ta sprejema 
vse potrebne dokumente in ukre-
pe, od katerih je odvisno trenutno 
delovanje pa tudi bodočnost gasil-
ske organizacije.

Na srečanje so bili vabljeni 
predsedniki in poveljniki savinj-
sko-šaleške gasilske regije. Z zani-
manjem so prisluhnili predstavit-
vam in kandidatom postavili tudi 
marsikatero vprašanje, zlasti gle-
de novih pravil za izobraževanja in 
glede dela z mladimi. 

Časa za odločanje o podpori 
kandidatom je še dovolj, saj bodo 
volitve izvedli na 17. kongresu, ki bo 
potekal 17. in 18. maja, gostila ga bo 
Gasilska zveza Ptuj. 

Marija Lebar



Savinjske novice št. 11, 16. marec 20186

Gospodarstvo, Iz občin

OBČINSKI SVET REČICA OB SAVINJI 

Odprt je razpis za 
sofinanciranje turističnih 

društev
Na februarski seji je rečiški ob-

činski svet obravnaval in potr-
dil vsebino javnega razpisa, s ka-
terim bodo dodelili sofinancerska 
sredstva turističnim društvom. Za 
to področje je v letošnjem prora-
čunu rezerviranih 7.930 evrov, od 
tega 1.330 evrov za delovanje tu-
rističnih društev in 6.600 evrov za 
njihove aktivnosti.

Sredstva bodo na podlagi pri-
jav razdeljena v skladu z veljav-
nimi občinskimi predpisi in v od-
visnosti od točk, ki jih posame-

zno društvo zbere. Za delovanje 
je tako pomembno, koliko članov 
društva je hkrati tudi rečiških ob-
čanov in ali društvo deluje več ali 
manj kot deset let. V pogojih za 
pridobitev sredstev so podrob-
neje naštete tudi dejavnosti, ki 
jih društvo opravlja, in koliko točk 
lahko pridobi za posamezno de-
javnost ali prireditev. Razpis je od-
prt do konca marca, pristojna ko-
misija pa bo o vlogah sklepala v 
začetku aprila.

Marija Lebar

MESNICA DOMINIK V GORNJEM GRADU

Krajani so ob odprtju z 
odobravanjem sprejeli bogato 

ponudbo

Obiskovalcev ob odprtju mesnice ni manjkalo, vsi pa so bili 
zadovoljni, da je v kraju ponovno ponudba svežega mesa. 

(Foto: Štefka Sem)

V petek, 9. marca, je bilo v pro-
storih nekdanje mesnice Rup v 
Gornjem Gradu obiskovalcev kot 
že dolgo ne. Vrata je namreč odpr-
la mesnica Dominik in vitrine so se 
šibile od mesnih dobrot. Dominik 
Kramer je odprl svojo drugo po-
slovalnico. Že dolgo ima mesnico 
v Šoštanju, ko pa se mu je ponu-
dila priložnost, da odpre posloval-
nico še v Zgornji Savinjski dolini, jo 
je z veseljem zgrabil.

BOGATO ZALOŽENE VITRINE
Prvi obiskovalci, ki so nestrpno 

čakali, da se odpro vrata mesnice, 
so bili veseli, da bo Gornji Grad po 
nekaj mesecih ponovno imel mes-

nico. Ob pogledu na polne vitrine 
svežega mesa, mesnih izdelkov in 
tudi poličke z začimbami je bilo sli-
šati njihovo odobravanje. 

POKUŠINA DOMAČIH KLOBAS
Strank v mesnici na ta dan ni 

zmanjkalo, prav gotovo pa bo gle-
de na to, da si je že ustvarila dob-
ro ime, tako tudi v prihodnje. Mar-
sikoga je dodatno prepričala še 
pokušina domačih klobas. Sokra-
jana Dominika in njegovo ženo Li-
dijo pa so razveselili še člani Sver-
janskih gadov, ki so mu zaigrali in 
zaželeli uspešno poslovanje v Gor-
njem Gradu.

Štefka Sem

HOTEL PLANINKA LJUBNO OB SAVINJI

Francoska kulinarika bo v posebnem projektu povezala svet
Kulinarični dogodek Goût de / 

Good France, ki je namenjen pro-
mociji francoske gastronomije, bo 
21. marca, v počastitev prihoda po-
mladi, povezal več kot 3.000 kuhar-

skih mojstrov iz 150 držav po celem 
svetu, tudi iz Slovenije. Pridružili se 
jim bodo iz restavracije Planinka z 
Ljubnega ob Savinji.

PROMOCIJA FRANCOSKE 
GASTRONOMIJE

Namen mednarodnega projek-
ta, ki so ga na pobudo francoske-
ga ministrstva za zunanje zadeve 
in mednarodni razvoj ter pod po-
kroviteljstvom slovitega kuharja 
Alaina Ducassa prvič organizira-

li leta 2015, je promocija francoske 
gastronomije.

Restavracije, ki v projektu sode-
lujejo, se bodo 21. marca s posebno 
večerjo poklonile odličnosti fran-

coske kuhinje in njeni inovativno-
sti. V ospredju bo druženje, užitek 
ob dobri in zdravi hrani ter spoštljiv 
odnos do okolja.

PREPLET DVEH KUHINJ IN 
VRHUNSKA VINA

Chef restavracije Planinka Zdrav-
ko Robič bo gostom pripravili poseb-
no večerjo, preplet francoske in slo-
venske kuhinje. Pri inovativni pripra-
vi jedi bodo uporabili sveže sezon-
ske in lokalne sestavine ter dali po-

seben poudarek dobri in zdravi hrani, 
z manj maščobami, manj sladkorja in 
manj soli. Posebna pozornost bo na-
menjena tudi šampanjcem in vinom 
iz francoskih vinskih regij.
MENI ZA VSAKEGA SLADOKUSCA 

Pripravili bodo naslednje jedi: 
pozdrav iz kuhinje, hladno pred-
jed z mariniranim lososom s kre-
mnim namazom tartufov in praže-
nimi sezamovimi semeni, za glav-
no jed bodo postregli račje prsi, 
pripravljene na način chefa s po-
pečeno dvobarvno polento, vitlo-
fom, kolerabo in naribali sveže čr-

ne tartufe, za večje uživanje ob vi-
nih bo sledil krožnik domačih si-
rov s sirupom z dateljni in hruška-
mi, grozdjem in oreščki ter za slad-
ko razvajanje poezijo treh čokolad 
valrhona s prstanom hrustljavega 
biskvita in malinovim sorbetom.

Helena Bizjak Žerovnik iz hotela 
Planinka je dodala povabilo: »Vlju-
dno vabimo vse ljubitelje vrhun-
ske hrane in pijač, da se udeleži-
jo največje večerje na svetu, kateri 
se bomo pridružili v naši restavra-
ciji 21. marca.«

Marija Lebar

Letos bo v projektu Goût de France /Good France sodelovala tudi 
restavracija Planinka z Ljubnega ob Savinji. 
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OBISK ASTRONAVTA IN ROJAKA RANDYJA BRESNIKA

»Skupaj z nami ste bili v vesolju tudi vi!« 
V minulem tednu se je v Slove-

niji mudil ameriški astronavt Ran-
dy Bresnik z družino. Njegovo biva-
nje je bilo organizirano v sodelova-
nju z ameriško ambasado v Slove-
niji in Naso, kot rojak z zgornjesa-
vinjskimi koreninami je ob tej pri-
ložnosti obiskal Ljubno ob Savinji 
in Luče, od koder so bili njegovi 
predniki. Srečal se je s sorodniki, v 
Lučah pa je na izjemno obiskanem 
javnem srečanju predstavil svoje 
bivanje v vesolju in nekatere dru-
ge zanimive vsebine. 

Z VZTRAJNIM RAZISKOVANJEM 
DO ŽELENIH PODATKOV 

Bresnik je že leta 2016 obiskal 
naše kraje in iskal vezi s svojimi 
predniki, takrat neuspešno. Kas-
neje je z njim stike navezala nje-
gova daljnejša sorodnica Angela 
Geršak. Od nje je za to poizvedova-
nje zvedel rodoslovec Metod Rosc, 
ki je nato raziskoval tako po naših 

kot po ameriških arhivih in ugo-
tovil sorodstvene povezave in iz-
vor Randyevih prastaršev. Praba-
bica Kristina Šimonc je izvirala iz 
Šloserjeve rodbine na Ljubnem ob 
Savinji, praded pa je bil Ivan Brez-
nik iz Luč.

PRVO SREČANJE S SORODNIKI
Randy Bresnik z ženo Rebecco, 

sinom Wyattom Ivanom in hčerko 
Abigail Mae se je v nedeljo, 11. mar-
ca, najprej mudil na Ljubnem. Nje-
ga, družino in predstavnike ameri-
ške ambasade sta sprejela župana 
obeh občin Franjo Naraločnik in Ci-
ril Rosc, srečal pa se je tudi s pr-
vimi sorodniki. Sledil je ogled Šlo-
serjeve hiše, od koder izhaja nje-

gov rod po prababičini liniji. Zu-
nanjščino lepo ohranjene in ureje-
ne hiše še krasi umetelen kovinski 
napis z inicialkami, ki ga je skoval 
eden izmed Šloserjevih in ki ga je 
Randy ob svojem obisku slikal za 
spomin. V hiši je še veliko starin-
skih predmetov, ki so si jih obisko-
valci z zanimanjem ogledali. Sku-
paj so se odpravili na kosilo v ho-
tel Planinka, nato pa dalje v Luče.

PREDSTAVITEV OBEH OBČIN
Hiša v Lučah, od koder je pred 111 

leti v Ameriko odpotoval Ivan Brez-
nik, kasneje John Bresnik, ne sto-
ji več. Živi pa v Lučah še kar nekaj 
njegovih sorodnikov, s katerimi se 
je ob koncu srečanja Randy tudi 
fotografiral.

Sprejem so slovitemu rojaku 
pripravili v avli Osnovne šole Bla-
ža Arniča. Obisk je zbudil izredno 
zanimanje, saj je avla ob tolikem 
občinstvu kar pokala po šivih. Po 

pozdravnih besedah župana Ros-
ca so učenci pripravili kratek pro-
gram, sledila je video predstavi-
tev najpomembnejših značilnosti 
obeh občin. 
SPOMIN NA SLOVENSKE BESEDE 

V DRUŽINI 
S preprostimi besedami in v ra-

zumljivi »amerikanščini« – njego-
vo izvajanje v slovenščino je sicer 
prevajala njegova sorodnica Bar-
bara Cajnar – je Bresnik v video 
predvajanju najprej predstavil ne-
katere fotografije in podatke o svo-
jih slovenskih prednikih. Kot je po-
vedal že pred tem na Ljubnem, se 
spominja, da je njegov stari oče s 
svojimi brati še govoril slovensko. 

Prav stari oče Albert je Randya 
navdušil za fotografiranje, kar mu 
je prišlo prav na njegovi vesoljski 
misiji. Eden od projektov je bil na-
mreč snemanje fotografij, ki so jih 
od tam pošiljali na zemljo. 

LE REDKI DOSLEJ HODILI PO 
VESOLJU

Randy Bresnik je bil v veso-
lju dvakrat. Prvič z vesoljsko lad-
jo Atlantis in drugič z ladjo Sojuz, 

s katero je skupaj z mednarodno 
ekipo poletel iz Bajkonurja. Še pred 
poletom morajo člani posadke op-
raviti številne preizkušnje tako v 
podzemnih jamah kot pod vodo in 
v drugih nevsakdanjih okoljih, saj 
jih čaka bivanje v breztežnosti. Na 
vesoljski postaji so člani posadke 
izvajali različne meritve na sebi ter 
znanstvene teste različnih kemij-
skih in bioloških procesov. Med 
drugim so gojili solato.

»Imam to srečo, da sem med 
redkimi, ki jim je bilo dano bivati v 
vesolju. Najbolj me je prevzel spre-
hod zunaj mednarodne vesoljske 
postaje, ko vesolja ne gledaš več 
skozi okno, temveč se pred teboj 
pokaže v vseh svojem prostran-
stvu,« je med drugim povedal 
astronavt.
ZASTAVI OBEH OBČIN POTOVALI 

V VSEMIRJE
Z zadnjega vsemirskega bivanja 

se je Bresnik po 139 dneh vrnil la-
ni decembra. »Tudi vi ste bili z na-
mi v vesolju,« je povedal in poka-
zal fotografijo obeh občinskih zas-
tav v vesoljski kabini. Bresnik, ki je 

bil ves čas obiska oblečen v delov-
no obleko, ki jo je nosil v vesolju, je 
med najmlajše obiskovalce prire-
ditve razdelil nalepke s simboli ve-
soljskega potovanja.

»Eden naših namenov je spod-
bujati zanimanje za znanost pri 
mladih,« je pojasnil in nadalje-
val: »Naša želja je krepiti sodelo-
vanje in razumevanje med ljudmi, 
saj imajo ti po vsem svetu iste že-

lje, to je, da bi sami in njihovi naj-
bližji živeli dostojno življenje. Želi-
mo pa tudi opozarjati na lepoto na-
šega planeta, da bi ga znali Zemlja-
ni dovolj ceniti in ga ohranjati,« je 
med drugim povedal.
IZMENJAVA SIMBOLIČNIH DARIL 

IN ZAHVALE
Obe »vesoljski« zastavi skupaj 

s posnetki naše regije in ozemlja 
obeh občin iz vesolja in še nekate-
rimi drugimi zanimivostmi je Ran-
dy Bresnik slovesno predal župa-
noma Roscu in Naraločniku. Obe 
občini sta pripravili protokolarna 
darila za uglednega gosta. Preda-
li so mu tudi izdelan rodovnik nje-
govih prednikov za nekaj stole-
tij nazaj, tako imenovano družin-
sko drevo. 

Bresnik se je zahvalil za izjemen 
sprejem in gostoljubje, ki so ga on, 
njegova družina in spremstvo do-
živeli pri nas, pohvalil občinstvo, 
ki je z visoko mero pozornosti in 
spoštljivosti spremljalo njegovo 
izvajanje, ter obljubil, da še pride 
med svoje rojake. 

Tekst in foto: Marija Lebar

Randy Bresnik je za spomin fotografiral kovinski okras na Šloserjevi 
hiši na Ljubnem ob Savinji. Ob njem so žena, hči in sin ter sorodniki. 

Župana Ciril Rosc (levo) in Franjo Naraločnik sta v imenu svojih 
občanov hvaležno sprejela podarjeni zastavi svojih občin, ki sta bili 

v vesolju, ter fotografije, ki jima jih je predal rojak – astronavt. 
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PROSTOVOLJNO GASILSKO DRUŠTVO OKONINA

Vodstveni funkciji zasedla Novak in Vošnjak

Predsednik Toni Novak je izrazil 
željo, da bi našli prostor za 
razstavo gasilnega voza.

Tudi člani PGD Okonina so se od-
ločili za novo vodstvo. Mesto pred-
sednika je zasedel Toni Novak, po-
veljstvo pa je prevzel Matej Vošnjak.

POSEBEJ POHVALJENA 
MLADINSKA KOMISIJA

Z uvodnim nagovorom je nav-
zoče pozdravil sedaj že zamenja-
ni predsednik Franc Fricelj, temu 
je sledil nagovor Gregorja Križnika, 
dosedanjega poveljnika. Povedala 
sta, da sta z opravljenim delom in 
intervencijami v lanskem letu več 
kot zadovoljna in se zahvalila vsem 
članom in ostalim, ki na kakršen-

koli način pomagajo društvu.
Posebej je bila pohvaljena mla-

dinska komisija, saj je podmladek 
presegel pričakovanja. Pohvali-
jo se lahko s pozitivnim trendom 
vključevanja najmlajših v svoje 
vrste. Križnik je izpostavil strokov-
nost operativcev na intervencijah 
in povedal, da so se z vseh vrni-
li brez najmanjše praske, in se jim 
zahvalil za prizadevnost in pomoč.

IŠČEJO PROSTOR ZA RAZSTAVO 
GASILNEGA VOZA

Novak in Vošnjak sta se zahva-
lila za izkazano zaupanje ob izvo-
litvi in poudarila, da bosta funkciji 
opravljala z veseljem in zanosom. 
Novi predsednik je izrazil željo, da 
bi nekje v Okonini našli prostor za 
razstavo gasilnega voza, ki je še iz 
časov konjskih vpreg. 

Sledila je podelitev priznanj, 
odlikovanj, napredovanj v viš-
je čine. Posebne zahvale so dobili 
mentorji mladine.

Tekst in foto: Maruša Fužir

PROSTOVOLJNO GASILSKO DRUŠTVO MOZIRJE

Vodenje društva prevzel 
Sandi Rahten

Predsednik Sandi Rahten je 
navedel vrsto dejavnosti, ki jih 

imajo v planu.

Mozirski prostovoljni gasilci so 
na volilnem občnem zboru zame-
njali vodstvo. Skupščina je na mes-
to predsednika Romana Čretnika, 
ml. postavila Sandija Rahtena.

OBELEŽILI 130 LET DRUŠTVA
Čretnik je podal poročilo o delu 

v preteklem letu. Ob 130-letnici de-
lovanja so v garažo pripeljali novo 
avtocisterno. V sklopu jubileja so 
uredili elektroinstalacije v gasil-
skem domu, pred njim položili nov 
asfalt in uredili škarpo ob strugi, tik 
ob domu.

Poveljnik Stane Weiss je nave-
del 36 intervencij, ki so jih opra-
vili v preteklem letu. Največkrat 
so posredovali na požarih in ob 
odstranjevanju posledic neurij. V 
sušnem obdobju so na domačije 
širom občine prepeljali skoraj mi-
lijon in pol litrov vode.

WEISS OSTAJA POVELJNIK
Zbrani so prisluhnili še poroči-

lom komisij za delo z ženami, vete-
rani in mladino. Dobro delo se kaže 
na mnogih področjih, mladina pa 
je aktivna in uspešna tudi na tek-
movanjih.

Sledila je razrešnica članom or-
ganov društva in volitve novih. Na 
mesto predsednika je bil izvoljen 
Sandi Rahten, poveljstvo pa je os-
talo v rokah Staneta Weissa.

Novi predsednik je v planu za 
aktualno leto navedel vrsto rednih 
dejavnosti, ob tem številna grad-
bena dela in pridobitev dokumen-
tacije za uporabno dovoljenje ga-
silskega doma. Ob tem ne bodo po-
zabili na Lukšetov memorial in ve-
selico. Iskali bodo tudi rešitve za 
zamenjavo terenskega vozila.

Pred koncem zbora so podelili 
priznanja za dolgoletno služenje v 
vrstah gasilcev, za pridobitve raz-
ličnih specialnosti in odlikovanje 
za posebne zasluge Pavlu Pečniku.

Tekst in foto: Benjamin Kanjir

PROSTOVOLJNO GASILSKO DRUŠTVO ŠMARTNO OB DRETI

Darja Acman prva ženska na 
čelu gasilskega društva

Predsednica Darja Acman se je 
zahvalila za izkazano zaupanje.

Volilni občni zbor v PGD Šmar-
tno ob Dreti je postregel z zgo-
dovinskim preobratom. Na čelu 
društva je Bojana Štruklja zame-
njala Darja Acman in tako postala 
prva ženska v naši dolini na čelu 
te človekoljubne organizacije. Po-
veljnika Tomaža Farkaša je nasle-
dil Marko Gluk.

ZA NJIMI 110 LET DELOVANJA
Štrukelj je podal pregled dela za 

preteklo leto in izpostavil, da ga je 
v petletnem obdobju vodilo spo-
štovanje do vsakega sogovornika. 
Lani so se na Gorici udeležili Flor-
janove maše, postavili so mlaje, ot-
roci pa so uživali na gasilskem ta-
boru. Dobro delovanje komisij se je 
odražalo na rezultatih tekmovanj. 

Lani so bili uspešni pri pridobiva-
nju dokumentacije za adaptacijo 
doma. Veliko časa in energije pa so 
namenili za izvedbo aktivnosti ob 
praznovanju jubileja. 

OPRAVILI SKORAJ 340 
PROSTOVOLJNIH UR

Farkaš se je dotaknil dela ope-
rative in dejal, da je samo usposo-
bljen gasilec dober operativec. V 
društvu tako veliko časa namenijo 
prav izobraževanju za različne spe-
cialnosti. Za pridobivanje izkušenj 
so izvedli štiri vaje. Lani so se tek-
movanj udeležile le mladinske eki-
pe in ekipa starejših gasilcev. Ope-
rativci so posredovali v enajstih in-
tervencijah. Gasili so požar v nara-
vi, posredovali pri naravnih in dru-
gih nesrečah. Pri tem je sodelova-
lo 74 gasilcev in opravilo skoraj 340 
prostovoljnih ur. Dovažali so pitno 
vodo in skrbeli za urejenost doma 
ter okolice.

Predsednica Darja Acman je 
predstavila, kako vidi delo društva 
v prihodnje. Zahvalila se je za zau-
panje in obljubila, da se bo zavze-
mala za dobrobit društva ter z no-
voizvoljenim vodstvom skrbela za 
rast in razvoj organizacije, ki mora 
biti vsako sekundo dneva na voljo 
občanom, ki potrebujejo pomoč. 

Tekst in foto: Marija Šukalo
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POSEBEN DAN, ZAVOD ZA PRISTNA DOŽIVETJA V TRETJEM LETU 

Pišejo malo zgodovino glasbeno-kulturniških podvigov
Poseben dan, zavod za pristna 

doživetja, Solčava, so ustanovi-
li Jernej Slapnik, Marko Slapnik in 
Franci Podbrežnik. »Zavod je v le-
tu 2015 začrtal novo poglavje in-

terpretacije dediščine v poveza-
vi s turizmom. Trije soustanovitelji 
z bogatimi izkušnjami smo združi-
li moči in znanje ter zastavili ino-
vativno smer v razvoju prakse traj-
nostnega turizma Logarske doline, 
Solčavskega in širše,« je povedal 
njihov vodja in koordinator Nejc 
Slapnik ter nadaljeval:

IDEJA DOZORELA SKOZI 
VEČLETNO DELO

»Ideja je vrsto let zorela in se 
postopoma razvijala skozi naše de-
lo v turizmu, izobraževanju ter or-
ganizaciji in vodenju prireditev. Ob 
tem so se razvijale tudi zgodbe, ki 
jih na poseben način predstavlja-
mo različnim skupinam obisko-
valcev narave in ljubiteljev dediš-
čine. Udeležencem naših dogod-
kov, usposabljanj, vodenih spre-
hodov ali zabavnih etno-fletno iger 
pomagamo, da lahko vzpostavijo 
pristen stik z naravo ali določeno 
vsebino naše kulturne dediščine«.
ZDRUŽENI IZJEMNI USTVARJALCI 

Nekdanji direktor Centra Rinka 
Marko Slapnik, samostojni podje-
tnik Franci Podbrežnik – Solčavski 
in turistični vodnik Jernej Slapnik 
so znani v dolini in širše. Že dolgo 
javno nastopajo, ustvarjajo in pou-

stvarjajo v glasbi, so dejavni v kul-
turi in na področju ohranjanja na-
rečnega izražanja, etnografskega 
raziskovanja ter bogatitve turistič-
ne ponudbe.

SKOZI SPROŠČENO DRUŽENJE 
USTVARJAJO PRISTNE STIKE
Nejc Slapnik je razložil: »Različ-

ne zgodbe predstavljamo različ-
nim skupinam predšolskih otrok, 
šolarjev, dijakov in študentov, pa 
tudi odraslih obiskovalcev. Z otro-
ki se igramo in skozi igro spozna-
vamo zanimivosti v naravi in ob 
dediščini, z mladino se dediščini 
približamo na njim zanimiv način, 
imamo pa tudi skupinam odraslih 
prilagojene pristope, ki skozi spro-
ščeno druženje ustvarjajo pristne 
stike med njimi in z naravo ali de-
diščino.« 

UKVARJAJO SE Z RAZNOLIKIMI 
DEJAVNOSTMI

Marko Slapnik je specialist za 
različne projekte in poznavalec 
območja treh mejnih dežel v okri-
lju Alp. Znan je tudi kot strasten 
amaterski igralec in človek tim-
sko-podjetniškega dela. »Naš 
mali zavod nam ponuja kreativni 
prostor in možnost, da se ukvar-
jamo z zelo raznolikimi dejav-
nostmi, ki so povezane z nara-
vo, kulturo, vzgojo, komunikaci-
jo, krajevnimi dogodki, festivali 
in odtenki specializiranega turiz-
ma. V preteklem letu sem sodelo-

val pri kreiranju in izvajanju turi-
stičnih programov predvsem na 
Solčavskem, a tudi pri več med-
narodnih projektih v Avstriji, na 
Hrvaškem in v Srbiji,« je povedal.

INOVATOR ODRSKEGA 
NASTOPANJA

Franci Podbrežnik deluje v okvi-
ru svojih znanj z organizacijo in iz-

vedbo prireditev, dogodkov širo-
kega nabora in je dominanten kot 
inovator odrskega nastopanja, mo-
deratorstva in povezovalec raz-
ličnih glasbenih zvrsti, glasbeni-
kov ter poznavalec širokega nabo-
ra ljudi slovenske estrade. Je uni-
verzalen glasbenik in blagodejni 
komik. 
BISTVO JE KREATIVNO BRSKANJE 

PO IZROČILU
»Predvsem želimo združiti 

znanje in izkušnje za nove za-
nimive programe, takšne, ki jih 
posamezno nimamo v nabo-
ru. Bistvo je kreativno brskanje 
po izročilu z aktualnim pristo-
pom vseh nas v zavodu in naše 
ustvarjanje vključenih partner-
jev ter sodelavcev,« je povedal 
Podbrežnik in zaključil: »Vse-
kakor je to tudi zame velik izziv 
in dodatna niša za vključevanje 
kulturnih, glasbenih in odrskih 
vsebin in postavitev, ki so kot 
končni produkt kot naše skupno 
poslanstvo.«

Tekst in foto: 
Jože Miklavc

Franci Podbrežnik, Nejc Slapnik in Marko Slapnik (z leve) so zastavili inovativno smer v razvoju prakse 
trajnostnega turizma Logarske doline, Solčavskega in širše.

PROSTOVOLJNO GASILSKO DRUŠTVO SOLČAVA 

Poličnika zamenjal Vavdi

Matija Vavdi je novi predsednik 
PGD Solčava.

Člani PGD Solčava so na volil-
nem občnem zboru izvolili nove-
ga predsednika; Petra Poličnika je 
zamenjal Matija Vavdi. Na poveljni-
škem mestu še naprej ostaja Ma-
tjaž Ramšak.

Poličnik je povedal, da so lani us-
peli prekriti gasilski dom in izolira-
ti podstrešje. Pri tem jim je izdat-
no pomagala domača občina. Štir-
je mladi gasilci so opravili tečaj za 
gasilskega pripravnika. Solčavskim 
otrokom so predstavili rokovanje z 
gasilniki in ravnanje s ponesreče-
no osebo. Florjanove maše so se 
udeležili pri kolegih v Novi Štifti. Na 
kmetiji Covnik so v sodelovanju z 
gasilci Jezerskega in Železne Kaple 
pripravili skupno taktično vajo. 

Ramšak je navedel, da so op-
ravili šest intervencij. Pomagali 
so pri poplavah in sanaciji plazov. 

Prevažali so obolele osebe, nudili 
pomoč ponesrečenima kolesarka-
ma. Največ dela so imeli pri odpra-
vi posledic vetroloma. V poletnih 
mesecih pa so skrbeli tudi za pre-
voz pitne vode. 

Marija Šukalo
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Pridelana hrana bolj zdrava tudi na račun tradicionalne reje
Slovenski kmetje še vedno v največji me-

ri hrano proizvajajo po tradicionalnih metodah. 
S tem je zagotovljena višja kakovost in varnost 
hrane. Reja živali poteka v naravnem okolju, kr-
ma je kakovostna, kar izboljšuje sestavo mesa 
in izdelkov. Poleg tega so hlevi, kjer živali bivajo, 
v povprečju manjši kot v drugih evropskih drža-
vah. Tudi transportne poti so krajše, kar pri živa-
lih povzroča manj stresa. 

SLOVENSKI KMETJE MED NAJMANJŠIMI 
PORABNIKI VETERINARSKIH ANTIBIOTIKOV

Pred kratkim objavljeni izsledki raziskave 
Evropske agencije za zdravila o porabi veteri-
narskih antibiotikov so za slovenskega kmeta 
izredno pohvalni, za kupce, ki kupujejo uvože-
no meso, pa precej šokantni. Podatki agenci-
je kažejo, da slovenski kmet v živinoreji pora-
bi 25 miligramov antibiotikov na populacijsko 
enoto, Španija pa kar 16-krat več, torej 400 mi-
ligramov. 

Države, iz katerih največ uvažamo, imajo izra-
zito intenzivno rejo in proizvodnjo, ki je usmerje-
na zgolj v zniževanje stroškov, uporablja se veliko 
aditivov in ojačevalcev okusa. Italija tako porabi 
12-krat več antibiotikov kot Slovenija, Madžarska 
8-krat več, v Poljski jih porabijo 5-krat več, v Nem-
čiji 4-krat več, 2,5-krat več jih porabijo v Franciji 

in 2-krat toliko kot v Sloveniji jih porabijo v Avstri-
ji. Manj antibiotikov od Slovenije pri reji živine po-
rabijo samo Finska, Švedska in Islandija.

KJE SE BO LETOS IZVAJAL NAJVEČJI 
INŠPEKCIJSKI NADZOR NAD KMETI?

Slovenski kmetovalec je torej lahko vreden za-
upanja kupcev. Za to skrbijo tudi številni inšpek-
torati. Iz programa dela Inšpektorata RS za kme-
tijstvo, gozdarstvo, lovstvo in ribištvo je razvidno, 
kaj bodo inšpektorji letos najbolj nadzorovali. 

Kmetijska inšpekcija bo najbolj nadzirala 
kmetijska zemljišča za preprečevanje zarašča-
nja, onesnaževanja in degradacije. V sektorju 

mleka in mesa bo nadzirala obračun prispevkov 
za promocijo mlečnih in mesnih izdelkov slo-
venskega porekla, ki so vključeni v nacionalno 
shemo »izbrana kakovost«. 

Glavna prioriteta gozdarske inšpekcije je 
nadzor predpisanih ukrepov (sečnje, gojitve-
nih in varstvenih del) za zatrtje podlubnikov. Lo-
vska inšpekcija bo pozorna na primere opušča-
nja ocenjevanja in izplačila škod zaradi divjadi. 
Inšpekcija za sladkovodno ribištvo bo nadzirala 
ribiško upravljanje na podlagi načrtov in poro-
čil. Vinarska inšpekcija pa bo svoj nadzor usme-
rila v zmanjševanje nepravilnosti pri pridelavi in 
prodaji vina.

Pripravila Tatiana Golob

(Foto: Igor Solar)
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UNIFOREST – PODJETJE S 25-LETNIMI IZKUŠNJAMI V PROIZVODNJI IN PRODAJI GOZDARSKE MEHANIZACIJE IN OPREME

Po novem kupcem na voljo tudi izdelki znamke Husqvarna
Podjetje Uniforest, ki ima svo-

jo prodajalno tudi v Latkovi vasi, je 
postalo pooblaščen prodajalec in 
serviser za vse izdelke korporacije 
Husqvarna, ki ima sedež na Šved-
skem. V ta namen so 5. marca prip-
ravili otvoritev posodobljene trgo-
vine, kjer so kupcem predstavili 
njihovo novo ponudbo.

UNIFOREST IN HUSQVARNA 
SODELUJETA ŽE VEČ LET

Zgodovina Uniforesta v Sloveni-
ji se je pričela v 90-tih letih prej-
šnjega stoletja, ko so pričeli s pro-
izvajanjem gozdarskih vitlov, nji-
hovo ponudbo pa so z leti razširi-
li z opremo, ki je potrebna za delo 
v gozdu. Kar 80 odstotkov izdelkov 
prodajo v tujino, kjer so prisotni v 
več kot 30-tih državah. 

Po besedah direktorja Draga 
Pintarja se je sodelovanje s Husq-
varno pričelo pred petimi leti, ko 
so bili uradni serviser za njihove 
izdelke, od letos dalje pa so kup-
cem na voljo tudi izdelki švedske-

ga koncerna. »V bodoče se bomo 
trudili za nadgrajevanje ponudbe 
in se v sodelovanju s kupci trudi-

li za popolnitev prodajnih artiklov,« 
je med drugim povedal Pintar.

Korporacijo Husqvarna je zbra-
nim predstavil vodja prodaje za 
Slovenijo Damir Premuš. Njihovi 

začetki segajo v 17. stoletje, ko so 
za takratnega kralja pričeli proi-
zvajati muškete. Z leti se je njihova 

proizvodnja usmerila v izdelke za 
gozdarsko opremo, v zadnjem ča-
su pa ponujajo tudi artikle za ure-
janje parkov in trat. Husqvarna je 
prisotna na celotnem globalnem 

trgu, in sicer v več kot 100 državah. 
Na letni ravni ustvari več kot štiri 
milijarde evrov prometa.

PREDSTAVITEV IZDELKOV
Husqvarnine izdelke je predsta-

vil Dušan Husel. Njihova ponudba 
se je od motornih žag z leti razširi-
la na kosilnice, snežne freze, pihal-
nike, prekopalnike, visokotlačne 
pralce in vrtne traktorje. Svoje iz-
delke povezujejo s pametnimi tele-
foni, preko katerih lahko uporabni-
ki preverijo čas obratovanja in da-
tum servisa. V ponudbo prav tako 
vključujejo električne stroje, ki so 
lahko tudi robotski. 

PODPIRAJO TUDI ŠPORTNIKE
Predstavniki obeh podjetij so 

deskarju na snegu Timu Mastna-
ku podarili bon za nakup električ-
ne robotske kosilnice. Mastnak na-
mreč uspešno nastopa na tekmah 
svetovnega pokala, kjer je Unifo-
rest eden izmed njegovih pokro-
viteljev. 

Primož Vajdl

Direktor podjetja Uniforest Drago Pintar (levo) je številnim 
obiskovalcem, ki so se udeležili otvoritve, predstavil njihovo novo 

ponudbo. (Foto: Primož Vajdl)
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PREDAVANJE ZDRAVNICE SANELE BANOVIĆ 

Psihološko zdravje je pomemben faktor za dobro življenje
Tudi letošnje leto je mozirska izpostava Kme-

tijsko gozdarskega zavoda Celje v sodelovanju z 
Društvom kmetic Zgornje Savinjske doline prip-
ravila zanimivo predavanje. V goste so povabi-
li zdravnico Sanelo Banović, ki je v mozirskem 
kulturnem domu spregovorila o pomembnosti 
psihološkega zdravja. 

ZDRAVNICA, KI JE S PRODORNIM GOVOROM 
OSVOJILA SLOVENIJO

Sanela Banović je zdravnica, ki je Slovenijo 

osvojila s prodornim govorom na dogodku TEDx 
Ljubljana. Dela na gastro enterološkem oddel-
ku ljubljanskega Kliničnega centra, ukvarja pa 
se tudi z emocionalno psihologijo in znanjem ki-
tajske medicine, katerega je pridobila na izobra-
ževanju v Nemčiji.

SVOJE MOŽGANE MORAMO ODPOČITI
V Mozirju je predstavila temelje psihološke-

ga zdravja in indikatorje, ki ljudi opozarjajo, kdaj 
potrebujejo počitek. Dejala je, da se v naših mo-

žganih celo življenje kopičijo vsi nerešeni odno-
si, grde besede, ki so posledica hitrega tempa 
življenja, v katerem smo stalno pod stresom, na-
peti in delamo brez počitka. To ljudi vodi v de-
presijo, razmišljanje o samomoru in mišljenju, 
da je nesmiselno živeti. Po besedah Banovićeve 
moramo ljudje zato svoje možgane odpočiti, kar 
lahko storimo z druženjem, klepetanjem, obje-
mi in ne nazadnje z aktivnim spolnim življenjem.

Primož Vajdl

Sanela Banović je predstavila temelje 
psihološkega zdravja, ki so pomembni za 

dobro življenje. (Foto: Primož Vajdl)

Članice društva kmetic Zgornje Savinjske doline so napolnile dvorano in z zanimanjem 
prisluhnile predavanju. (Foto: Primož Vajdl)
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Piše: Aleksander Videčnik

Kako so v Podvolovljeku našli zlato

Godba na pihala v Gornjem Gradu Zadruga 
rokodelskih 
obrtnikov

Leta 1984 sem po pripovedovanju Alojza Pla-
znika iz Podveže zapisal zgodbo, kako so v Rako-
vem peklu odkrili zlato in kako si je lahkoverne 
privoščil neki pustolovec, ki se je izdajal za znan-
stvenika. Zgodbo je Plazniku povedal Matevž Go-
lob, ki je 40 let služil pri Riherju in je umrl leta 1947.

ZLATO NA RAKOVEM 
V Rakovem je zijalka, kjer je najti svetleče ka-

menje (svetlico, op. A. V.). Lastnica tega zemljiš-
ča in tudi zijalke je bila nekoč Mica Rakovca, kot 
so ji rekli. Povsod se je hvalila, da ima na svo-
jem svetu zlato. 

Kmalu je to izvedel neki nepridiprav, ki se je 
nekega dne pojavil na Rakovem lepo oblečen in 
se predstavil kot geolog. Dejal je, da dela v Lju-

bljani in da so tam izvedeli za zlato v zijalki. Če 
bi Rakova dovolila, bi on raziskal jamo, pozneje 
pa bi lahko rudo koristili.

»ZNANSTVENA« RAZISKAVA RUDE
Gospodar ga je peljal v zijalko, kjer je »geo-

log« obrazložil postopek »znanstvene« raziska-
ve zlata oziroma rude. Treba da bo precej denar-
ja, ki ga bo moral položiti na rudo, da bi na ta na-
čin odkril, koliko je denarja v njej. 

Domači so denar zagotovili, »geolog« pa ga je 
pridno polagal na rudo, vendar ga je bilo vsak dan 
premalo, da bi se učinek pokazal. Da bi mu res 
verjeli, se je domnevni znanstvenik obnašal kot 
pravi vernik in je vsak večer skupaj z družino mo-
lil rožni venec. Trudil se je, da bi mu res zaupali.

VELIKA PRILOŽNOST
Po nekaj dneh je zagotovil Rakovci, da je us-

peh zagotovljen, zlato bi si delili njegova usta-
nova in lastniki zijalke. Denar je vsak dan vra-
čal, češ da je njihov, in to je prepričalo domače, 
da gre za solidnega gospoda. Končno je zbrani 
družini odkril, da ima njegovo podjetje v okolici 
Sarajeva podoben rudnik in da bi kazalo v nje-
ga vložiti denar, ker bi ga potem skupaj koristili.

TEŽKA NALOGA JOŠKA SUNČNIKA
Denar so zbrali celo med sosedi, oče Matevža 

Goloba je dal 200 goldinarjev (veliko denarja, 
op. A. V.). »Znanstvenik« je vzel denar, ga zavil 
in zahteval, da nekdo od zaupnih ljudi potuje z 
njim, da bi se lahko prepričali, da misli resno. 

Sosed Jošk Sunčnik je krenil z njim na dolgo 
pot. Ves čas je vestno nosil zavitek z denarjem, 
v neki gostilni blizu Sarajeva pa je moral tja, ka-
mor gre še cesar peš. »Geolog« je medtem za-
menjal vsebino zavitka in izginil. Jošk ni takoj 
opazil prevare, saj je našel zavitek na mizi. Ko 
pa »znanstvenika« le ni bilo, je zavitek odprl in v 
njem zagledal prazen papir. Prevaro je naznanil 
oblasti, ki pa zadeve ni jemala resno. 

Tako je ostal brez denarja in možnosti za po-
vratek domov. Kaj mu je preostalo drugega, kot 
da krene na dolgo pot peš. Med potjo je tu in 
tam kaj delal, da si je prislužil za hrano, in po 
več kot mesecu dni potovanja se je vrnil do-
mov. 

Ko so zgodbo zaupali kaplanu Golobu iz Luč, 
je ta pojasnil, da gre za prevaro in jih okrcal, češ, 
zakaj niste prej našli poti do mene …

Po odpravi cehov so se obrtniki povezovali v 
zadruge. Tudi v Mozirju je proti koncu 19. stole-
tja delovala Zadruga rokodelskih obrtnikov. Za-
jemala je članstvo iz takratnih občin Mozirje, Ko-
karje in Rečica.

Zadruge so imele določene pravice in so lah-
ko precej vplivale na razvoj obrtni na posame-
znem območju. Delale so po obrtniškem redu, 
za interno poslovanje pa so imele zadruge svo-
ja pravila (statut). Člane zadruge so imenovali 
udi, zadrugo pa je vodil načelnik. Med obrtnike 
rokodelce so spadali tisti mojstri, ki so s trudom 
in sposobnostjo svojih rok izdelovali določene 
predmete oziroma opravljali razna popravila. V 
teh zadrugah ni bilo gostilničarjev in drugih po-
dobnih dejavnosti, ker se niso smatrale za ro-
kodelske.

V listinah, ki so se ohranile iz tistega obdobja, 
zasledimo lepe izraze, kot na primer učni moj-
ster, ki pomeni, da gre za obrtnika, ki je jemal 
v uk vajence. Zasledimo lahko tudi izraz izučni-
ce, ki so bile v bistvu pomočniška pisma. Vseka-
kor je v teh listinah zaslediti narodno zavednost 
obrtnikov v dolini, čeprav so bili med njimi tudi, 
sicer maloštevilni, Nemci.

Nadaljevanje prihodnjič.

V Gornjem Gradu je od leta 1919 do druge 
svetovne vojne delovala Gasilska godba Gornji 
Grad. Na gornjegrajskem sodišču je delal sodni 
uradnik Rakuš, ki je bil dober glasbenik in se je 
lotil kapelniškega dela. Gasilsko društvo je na-
bavilo glasbila in dalo prostor za vadbo pa tudi 
uniforme so zagotovili.

Ni znano, zakaj je na fotografiji zapisano Me-
stna godba in zakaj godbeniki niso v gasilskih 
oblekah. Ko sem leta 1984 pripravljal ta prispe-
vek, mi je takrat živeči Ivan Presečnik znal pove-
dati imena in priimke vseh godbenikov.

Levo od bobna je Jože Majko, desno Franc Sa-

meja. Sedijo z leve: Ivan Presečnik, sodni ura-
dnik Tomc, Martin Presečnik, Franc Kovač, ki je 
bil kasneje kapelnik, Franc Rojten in Franc Rup. 
Stojijo z leve: Jože Krajnc, Josip Jelenc, znani 
sodni eksekutor, Rudolf Rojten, Pepi Volovšek in 
Janez Volovšek.

Baje je godba odlično igrala, zato so jo radi 
vabili k sodelovanju. Veliko so igrali na gasil-
skih prireditvah pa tudi na raznih slavnostih jih 
ni manjkalo. Ko je bil v Ljubljani v začetku tri-
desetih let gasilski kongres, so na tekmovanju 
gasilskih godb zasedli 3. mesto, kar je bil glede 
na zelo številčno konkurenco nadvse lep uspeh.

Gornjegrajska godba na pihala iz časa med svetovnima vojnama 

Zgodovina in narodopisje
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Kultura

ŠTUDIJSKA RAZSTAVA SARE ŠTORGEL 

»Ko vidite njena dela, vidite 
njeno moč«

Kulturno-umetniško društvo Ut- 
rip Rečica ob Savinji je februarja v 
avli domače osnovne šole postavilo 
študijsko razstavo Sare Štorgel. Štu-
dentka akademije za likovno umet-
nost in oblikovanje je dala na ogled 
dela, ki so nastala v času študija.
RISBA VSEBUJE DEL NJE IN NJEN 

DUŠEVNI SVET
Likovnico je predstavila njena 

sestra Blanka, ki je izpostavila, da 
Sarina risba vsebuje del nje in njen 
duševni svet. Likovničina roka ne 
producira le videza predmetov, 
oseb ali dogodkov, temveč ustva-
ri bistvo predmeta. Pri nanašanju 
barv te obudijo delo v življenje. 

»Sarina osebnost je sicer krha, 

ko pa vidite njena dela, vidite nje-
no moč. Poigrava se s prostorom in 
včasih z dvoumnostjo, kot bi želela 
opazovalca pretentati. Sposobna je 
natančne linije, ki jih v slikah pod-
krepi z izjemnim občutkom za bar-
vo in svetlobo,« je med drugim po-
vedala Blanka. 

ŽUPAN ČESTITAL USTVARJALKI
Razstavo je odprl župan občine 

Rečica ob Savinji Vinko Jeraj, ki je 
ustvarjalki čestital, obenem pa za-
želel obiskovalcem, da uživajo v 
pogledu na tovrstno umetnost. Do-
godek sta glasbeno obogatila Sa-
rina prijatelja duo Zajtrk - Laura 
Krajnc in Sven Horvat. 

Marija Šukalo

OSREDNJA KNJIŽNICA MOZIRJE 

Skupaj za zdravje človeka 

Zbrani na predavanju vedno aktivno sodelujejo v pogovoru, po 
končanem srečanju pa radi preizkusijo preparate, ki jih predavatelja 

razdelita med njih. 
V februarju je Osrednja knjižnica 

Mozirje v sodelovanju s Prostovolj-
nim gasilskim društvom Mozirje v 
prostorih galerije gostila še dva pre-
davanja v sklopu projekta Skupaj za 
zdravje človeka. Predavatelja Adria-
na Dolinar in Rajko Škarič sta števil-
no občinstvo, ki zvesto sledi njunim 
predavanjem, informirala o pomenu 
vitalnosti naših sklepov ter o pasteh 
sodobne hrane.
ALI HRANA PRISPEVA K PEŠANJU 

ZDRAVJA?
Na zadnjem predavanju sta 

zbrane seznanila z informacija-
mi, kako prepoznati pasti v sodob-
ni hrani in tako s prehranskega vi-
dika poskrbeti za zdravje in vital-
nost otrok. V ospredje sta postavi-
la vprašanje, ali je možno, da prav 
hrana močno prispeva k vsesploš-
nemu pešanju njihovega zdravja. 

Staršem sta ponudila več iztočnic 
za razmišljanje o tem, na kakšno 
hrano navajajo otroke in ali je rav-
novesje telesa in duha povezano s 
hrano ter prehranskimi navadami.
IZVEDELI ZA VELIKO NARAVNIH 

PREPARATOV
Predavanje o vitalnosti sklepov 

pa je bilo namenjeno malce bolj 
zreli generaciji, ki že prepoznava 
prve spremembe v prožnosti svo-
jega telesa. Prav tako poučno pa 
je bilo za starejše, ki si želijo lajša-
ti bolečine v sklepih. Zbrani so iz-
vedeli za veliko naravnih prepara-
tov, s katerimi lahko še pravočas-
no poskrbijo, da bodo tudi v svojih 
poznih letih ostali dobro gibljivi ali 
pa si z njimi lajšajo že nastale teža-
ve v telesu.

Tatiana Golob, 
foto: Roman Mežnar

KULTURNO DRUŠTVO SLAP

V nov mandat pod novim vodstvom

Vodstvo Slapa je poslej v rokah 
Albine Rajter. (Foto: Marija Lebar)

Minulo leto je bilo za člane Kul-
turnega društva Slap še posebej 
uspešno, saj so slovesno obeležili 
dvajsetletnico svojega delovanja. 
O tem in ostalem dogajanju v le-
tu 2017 je na volilnem občnem zbo-
ru na Ljubnem poročal dosedanji 
predsednik Stanko Gašparič. 

ZA PREDSEDNICO IZVOLILI 
ALBINO RAJTER

On in podpredsednica Anka Ra-
kun sta po več letih uspešnega vo-
denja društva želela funkcije pre-
dati naslednikom. Tako so na jav-
nih volitvah izvolili za predsedni-
co dolgoletno tajnico Albino Rajter. 
Tako Gašparič kot Rakunova osta-
jata v vodstvenih organih društva. 

Poročilo o delu v lanskem letu 
se je delno nanašalo na ves pre-
tekli mandat. Vsakoletne delovne 
načrte so uspešno realizirali. Iz-
vedli so različne literarne večere v 
zgornjesavinjskih krajih in drugod. 
Vsako leto so izdali zbornik Slap. 
Lani je bila knjiga še posebej bo-
gata, saj je svoja dela zanj prispe-
valo kar 22 avtorjev. 

TUDI LETOS RAČUNAJO NA 
IZDAJO ZBORNIKA

Slap 18 so predstavili na slo-
vesnem dogodku ob 20-letni-
ci društva, ki so ga pripravili no-
vembra na Ljubnem. Javni sklad 
RS za kulturne dejavnosti je po-
sameznim zaslužnim članom po-

delil priznanja, samo društvo pa 
je dobilo skladovo priznanje letos 
na otvoritveni slovesnosti ob me-
secu kulture. 

Na zboru so sprejeli načrt dela 
društva za letos. V njem so za vsak 
mesec nanizani literarni dogodki, 
ki jih bodo izvedli. Tudi letos raču-
najo na izdajo zbornika. Predvide-
li so gostovanja po vseh občinah 
doline in širše. V goste nameravajo 
povabiti literate iz drugih društev 
in katerega od uspešnih in pre-
poznavnih sodobnih avtorjev. 

Marija Lebar

Sari Štorgel (levo) je na otvoritvi razstave čestitala članica 
KUD Utrip Ana Lamut. (Foto: Marija Šukalo)
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GOLTE

Ta vikend dve smučarski tekmi
Sneg se na Golteh še dobro dr-

ži, saj ima solidno podlago in proge 
redno vzdržujejo. Tako so pogoji za 
smučanje in številna tekmovanja še 
vedno zelo dobri, predvsem v zgo-
dnjem dopoldanskem času. To so-
boto in nedeljo, 17. in 18. marca, se ob 
ugodni vremenski napovedi obeta-
ta dva izjemna smučarska dogodka. 

Pri Mozirski koči bo v soboto od 
10. ure dalje 12. srečanje slovenskih 
starodobnih smučarskih društev in 

klubov s prikazom smučarskih teh-
nik, opreme in oblačil ter tekmova-
njem v veleslalomu in skokih v Mo-
ravi. V nedeljo pa bo na smučišču 
Blatnik s startom ob 9.30 uri odpr-
to prvenstvo Zgornje Savinjske do-
line v veleslalomu. Oba dogodka 
prireja Gornjesavinjski smučarski 
klub Mozirje, smučanje po starem 
sekcija Veseli Savinjčani, ki vabijo 
na ogled zanimivih prireditev.

Jože Miklavc

SESTRE LAMPREČNIK V ODDAJI SLOVENSKI POZDRAV

Valerija, Petra in Polona prepričale s pesmijo o upanju

Sestre Lamprečnik so ponovno nastopile v oddaji Slovenski pozdrav 
in se s skladbo ansambla Smeh Le verjemi uvrstile v naslednji krog 

tekmovanja. (Foto: Žiga Culiberg/RTVSLO)

V tekmovalnem delu odda-
je Slovenski pozdrav Družina po-
je so družinski sestavi iz naše do-
line dobro zastopani. Pretekli pe-
tek so ponovno nastopile sestre 
Lamprečnik iz Spodnjih Kraš, ki so 
s svojo zgodbo, izborom pesmi in 
odlično interpretacijo prepričale 
ocenjevalce ter se uvrstile v nas-
lednji krog tekmovanja. 

TUDI TOKRAT V DRUGI KROG 
TEKMOVANJA

Valerija, Petra in Polona so v od-
daji nastopile že jeseni, zaradi bo-
lezni pa so morale nadaljnje so-
delovanje odpovedati. Po dobrem 
okrevanju Polone so se dekleta va-
bilu za ponovno sodelovanje z ve-
seljem odzvale. Pri izbiri pesmi na-
stopajočim priskočita na pomoč 
voditelj oddaje Blaž Švab in Mar-
tin Juhart, harmonikar Poskočnih 

RIBIŠKA DRUŽINA MOZIRJE

Izpostavljeno dobro delo z mladino
Mozirski ribiči so se na letni 

skupščini seznanili z gospodarje-
njem družine v preteklem in z na-
črti za letošnje leto. Predsednik 
Milan Kojc je izpostavil prizadev-
nost članov ob organizaciji avgu-
stovskega mladinskega svetovne-
ga prvenstva v muharjenju, tekmo-
valne rezultate domačih ribičev in 
delo z mladimi.

Z OBREŽIJ ZNOSILI OKOLI TRI 
TONE ODPADKOV

V družino je včlanjenih 192 lju-
biteljev ribolova, od tega 19 mla-
dincev. Lani so povprečno ribarili 
osemkrat, domov pa odnesli oko-
li 1.500 rib. To je manj kot osem rib 
na člana. Podatek nazorno govori 
o tem, da pri lovu ne gre toliko za 
uplen rib, kot za preživljanje časa 

v naravi in druženje s prijatelji. 
Priložnost za slednje so tudi 

družinska tekmovanja na ribni-
ku in ob Savinji. Domači tekmo-
valci sodelujejo in dosegajo dob-
re rezultate tudi na državnem ni-
voju. Prav tako dobro organizira-

ne in obiskane so različne akci-
je. Med najpomembnejše sodijo 
očiščevalne, ko se marca in aprila 
vsi člani najmanj dva dopoldneva 
podajo na obrežja Savinje in Dre-
te. Lani so od tam znosili okoli tri 
tone odpadkov. 

VLAGAJO POTOČNE POSTRVI, 
ŠARENKE IN LIPANE

Odlovna ekipa z intervencijskimi 
odlovi posreduje tam, kjer se izva-
jajo kakšni gradbeni posegi na ob-
režjih ali samih rekah. Lani je bil 
tak večji projekt obnova jezu na 
Savinji v Grušovljah. 

Drugače pa se v športno ribolov-
ne revirje ves čas vlagajo potočne 
postrvi, šarenke in lipane. Slednji 
so tudi to leto zaprti za lov z željo, 
da se stalež obnovi in poveča. 

Člani čuvajske službe pregle-
dujejo pravilno ravnanje ribičev 
in preverjajo prijave o krivolovcih. 
Slednji so redni gostje ob Savinji in 
Dreti. Tu pride do izraza dobro so-
delovanje med čuvaji in mozirski-
mi policisti.

Tekst in foto: 
Benjamin Kanjir

Predsednik Milan Kojc je 
izpostavil tekmovalne rezultate 

domačih ribičev in delo z 
mladimi.

muzikantov. Sestre so si skupaj 
z njima izbrale pesem ansambla 
Smeh Le verjemi. Kot pravijo, so se 
z močnim sporočilom pesmi, ki go-
vori o upanju in zavesti, da nikdar 

nisi sam ter da za vsakim, še tako 
mračnim dnem, posije sonce, zlah-
ka povezale. 

Glasba dekleta spremlja že od 
otroštva. Ob spodbudi in podpo-

ri družine so obiskovale glasbeno 
šolo in se udejstvovale v različnih 
glasbenih projektih. Sodelovanje v 
oddaji Slovenski pozdrav jim veliko 
pomeni, ker omogoča prepoznav-
nosti, hkrati pa nudi novo izkušnjo 
ter priložnost spoznati še druge 
ansamble in izvajalce. 

VSAKA S SVOJO OBVEZNOSTJO, 
A POVEZUJE JIH GLASBA

Dekleta so vpeta vsaka v svoje 
obveznosti, Valerija je diplomirana 
geodetinja, Petra absolventka raz-
rednega pouka, Polona pa v dru-
gem letniku naravoslovno tehnič-
ne fakultete. Srečajo se predvsem 
ob koncu tedna, ko čas izkoristijo 
za druženja ob kavi in seveda pre-
pevanje. Trenutno se pripravljajo 
na svoj prvi samostojni koncert, ki 
bo predvidoma v maju.

Barbara Rozoničnik
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22. LUTKOVNI ABONMA

Lutke so se poslovile, a se jeseni spet vračajo

Utrinek z lutkovne predstave v Mozirju 
(fotodokumentacija KD Jurij)

Letošnji že 22. lutkovni abonma v Mozirju je 
postregel s petimi predstavami različnih lutkov-
nih žanrov. Začeli so s predstavo Vijolašola v iz-
vedbi Lutkovnega gledališča (LG) Fru-Fru, no-
vembra jih je obiskala predstava Lev in Miška 
v izvedbi LG Bobek. Decembra je otroke zabava-
la igrana predstava, klovnada Ela hop gostov LG 
Piki iz Slovaške, januarja so si ogledali predsta-
vo Svinjski pastir v izvedbi LG Fru-Fru, za zaklju-
ček so otroci uživali v poetični predstavi Vidko-
va srajčica LG Fru-Fru.

JESENI BODO LUTKE SPET 
OŽIVELE

Abonma poteka vsa leta v organizaciji Kul-
turnega društva Jurij Mozirje. Organizatorji brez 
pomoči vzgojiteljic pri organizaciji abonmaja in 
sponzorjem ne bi zmogli ohranjati tradicije že 
tako dolgo. Obljubljajo, da se jeseni spet srečajo 
in upajo, da si bodo starši vzeli čas, da jih skupaj 
z otroki nagovorijo lutke.

ABONMA Z NAJDALJŠO 
TRADICIJO

Verjetno je lutkovni abonma edini preži-
veli abonma z dolgoletno tradicijo v naši do-
lini. Poslanstvo abonmaja je v zabavi in ani-

POHODI IN POTOVANJA PD NAZARJE V PRETEKLEM LETU

Gremo skupaj v hribe

Člani planinskega društva so ob fotografijah obudili spomine na pohode in potovanja 
preteklega leta. (Foto: Barbara Rozoničnik)

Zadnji v nizu planinskih večerov je bil name-
njen pregledu lanskoletnih gorskih vzponov in 
dveh potovanj nazarske planinske organizaci-
je. Ob izboru iz bogatega arhiva posnetkov so 
predsednik društva Marjan Ostruh, podpredse-
dnik Sandi Grudnik in organizator večerov Mari-
jan Denša obujali spomine in hkrati vabili na pri-
hajajoče aktivnosti.

MED PRVOMAJSKIMI PRAZNIKI NA 
MEDITERANSKO ELBO

Lanske prvomajske praznike so nekateri čla-
ni društva izkoristili za petdnevno potepanje po 
italijanskem otoku Elbi. Povzpeli so se na najviš-
jo točko otoka Monte Cappane in še nekaj dru-

gih vrhov. Otok so prehodili in prevozili po dol-
gem in počez ter spoznali njegove naravne in 
kulturne zanimivosti.

AVGUSTA PO SKRITIH KOTIČKIH SRBIJE
Na potovanju po Srbiji so obiskali tudi manj 

znane kraje. Notranjost države je posejana s kopi-
co čudovitih naravnih lepot, ima bogato zgodovi-
no in odlično kulinariko. Povzpeli so se na najvišji 
vrh Vojvodine, Guduriški vrh, na najvišji vrh Srbi-
je Midžor, na najvišji vrh Kopaonika Pančićev vrh 
in na Veliki Stolac v narodnem parku Tara. Izostala 
ni niti vožnja po Šarganski osmici, ki velja za naja-
traktivnejšo ozkotirno železnico v Evropi. 

Barbara Rozoničnik

maciji najmlajših. Otroci se prvič srečajo z 
gledališčem, kar je lepa šola za nadaljnje 
spremljanje kulturnega življenja. Lutke pa 

so zabavne tudi za odrasle, ki prav tako uži-
vajo v predstavah. 

Štefka Sem

Občina Rečica ob Savinji 
objavlja 

Razpis za posredovanje predlogov za 
podelitev priznanj Občine Rečica ob 

Savinji v letu 2018.

Razpis je odprt do 6. aprila 2018, celotna razpisna doku-
mentacija pa je na voljo na občinski oglasni deski in sple-
tni strani http://www.obcina-recica.si.
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GORNJI GRAD

Vse rože na svetu cvetijo za mamo

Na prireditvi za starše so 
nastopili od najmlajših iz vrtca do 
šolarjev v pevskih zborih. 

Ob 8. marcu so šolarji in otroci 
iz vrtca Gornji Grad ter obeh po-
družničnih šol nastopili na prire-
ditvi za starše v dvorani tamkaj-
šnjega kulturnega doma. Ob vseh 
marčevskih praznikih so bile misli 
in nastopi, namenjeni mamam, 
očetom, ženskam. Ker otroci svo-
jo naklonjenost najlažje prikaže-
jo s pesmijo in plesom, so sestavi-
li program, v katerem so nastopili 
od najmlajših iz vrtca do šolarjev v 
pevskih zborih. 

POČITNIŠKE DELAVNICE NA REČICI OB SAVINJI

Otrokom obogatili počitniške dneve 

Otroci so iz sadja naredili prave male kulinarične umetnine. (Foto: Marija Šukalo)

V času zimskih počitnic je bilo v Centru za 
družine Medgen hiša na Rečici ob Savinji živah-
no. Po besedah vodje vsebin Urške Selišnik so 
otrokom skozi različne delavnice obogatili poči-
tniške dneve, hkrati pa so poskrbeli za varstvo.

Ponedeljek je bil namenjen kemijskim posku-
som. V torek so prepevali in se družili s kantav-
torico Slavico Tesovnik. 

V sredini delavnici o zdravi hrani so ob pomo-
či Marte Svetina Veder iz Društva samoozdravi-
tev spoznali zdravilne učinke sadja in zelenja-
ve. Da se da ustvarjati tudi z različnim sadjem, 
so dokazali z zanimivimi kreacijami na krožniku. 
Četrtek so namenili sproščanju v naravi, zato so 
se podali na pohod po zasneženih poteh. Teden 

FAŠUNOVA HIŠA, LJUBNO

Končni izdelki za prste obliznit

Učenci so izdelali pice, linške oči, kekse in sladke paličice, okrašene s čokolado. 
(Fotodokumentacija Zavoda Savinja)

V času šolskih počitnic so na Osnovni šoli 
Ljubno ob Savinji za svoje učence pripravili več 
dogodkov. Med njimi je bila slaščičarska delavni-
ca, ki so jo organizirali skupaj z Zavodom Savinja.

Dogajanje, ki je potekalo v učni kuhinji zavo-
da v Fašunovi hiši, je vodila Veronika Orešnik, di-
jakinja 3. letnika Šolskega centra Šentjur. Poma-
gali so tudi zaposleni na zavodu. Delavnice se je 
udeležilo 17 učencev, ki sta jih spremljali učitelji-
ci. Iz listnatega testa so izdelali mini pice, iz lin-
škega testa pa linške oči, za katere se vse pogo-
steje uporablja izraz »učke«. Tem so dodali ma-
relično marmelado, naredili pa so tudi moto ke-
kse in sladke paličice, okrašene s čokolado.

Pri izdelavi vsega naštetega so sodelovali sa-
mi. Na koncu so si ogledali, kako je mentorica 

žencev izdelal lastnega ježka, je zmanjkalo časa.
Marija Lebar

pripravila ježke in jih okrasila ter razložila posto-
pek izdelave tega peciva. Da bi si vsak od udele-

so ob pomoči Osrednje knjižnice Mozirje in knji-
žničarke Tatiane Golob zaključili s poučno pripo-

vedko in izdelovanjem voščilnic ob dnevu žena. 
Marija Šukalo

Tako pevski kot plesni nastopi 
so izražali ljubezen do staršev, sre-
čo in prihod pomladi. Lepe misli 
sta z obiskovalci delila tudi ravna-
teljica Blanka Nerad in župan Stan-
ko Ogradi. Ženskam so se ob odho-
du s prireditve otroci še posebej 
zahvalili s cvetočim tulipanom.

Tekst in foto: Štefka Sem
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PLANINSKO DRUŠTVO REČICA OB SAVINJI

Sprejeli pobudo o predstavitvi pohodov 

Predsednica Olga Berložnik 
je povedala, da so izpeljali 

zastavljene aktivnosti.

KAMP ODBOJKARSKEGA KLUBA KLS LJUBNO

Športno in družabno preživljanje počitnic v naravi

Stroški udeležbe na posameznika so 170 evrov. Prijava dveh ali več 
otrok iz iste družine, cena na posameznika 150 evrov. Poslovni račun: 
02426-0253186539, NLB Velenje, poslovalnica Mozirje. Dodatne infor-
macije: Hajdeja Brglez (070/707-038), Vinko Založnik (040/785- 948), 
Vojko Prislan (051/470-052).

Odbojkarski klub KLS Ljubno 
bo junija organiziral odbojkarski 
kamp v Beli krajini, Kolpa resort, 
Gradac. Kampa se lahko udeležijo 
dekleta in fantje od 2. do 7. razreda. 
Prijave že zbirajo, udeležencem pa 
poleg treninga odbojke obljublja-
jo prijetno druženje, kopanje, dru-
ženje z odličnimi trenerji ter odboj-

karji in odbojkaricami. 
PETDNEVNI KAMP

Začetek druženja bo 25. junija, 
zaključek tabora 29. junija. Poskr-
bljeno bo za avtobusni prevoz, pol-
ni penzion in dodatno pijačo pre-
ko dneva. Poleg treningov odboj-
ke bo program popestren z dnev-
nimi animacijami, kopanjem, ogle-

SMUČIŠČE LUČE 

Zmago odnesli Za vedno Lučani

Zmagovalna ekipa »izseljenih« 
Lučanov se je viharno 
veselila osvojenega pokala. 
(Fotodokumentacija Občine Luče)

Februarja zapadel visok sneg je 
na smučišče Luče privabil števil-
ne smučarje. Posebej obiskano pa 
je bilo smučišče med počitnicami. 
Izvedli so več tečajev smučanja, v 
soboto, 3. marca, pa je tam poteka-
lo tradicionalno smučarsko tekmo-
vanje med lučkimi naselji. 

Letošnja tekma, ki jo organizira-
jo Občina, Smučarsko tekaško dru-
štvo in Smučarski klub Luče, je bila 
že šesto leto zapored. Vsako naselje 
ima svojo ekipo, posebno ekipo pa 

Rečiško planinsko društvo je po 
besedah predsednice Olge Berlo-
žnik v preteklem letu izpeljalo vse 
zastavljene aktivnosti. Preko izle-
tov so spoznavali lepoto domovi-
ne in skrbeli za telesno aktivnost. 

SPREJELI NEKAJ POBUD 
UDELEŽENCEV

Tudi za letos so pripravili obse-
žen načrt aktivnosti, je bilo slišati 
na njihovem občnem zboru, ki so 
ga pripravili v gasilskem domu. Na 
njem so sprejeli nekaj pobud ude-
ležencev. Ker na njihovih pohodih 
in obiskovanjih hribov v objektiv 
ujamejo prenekateri trenutek v na-
ravi, bodo pripravili večer ob dia-
pozitivih.

Tudi mesečni pohodi so bili 
stalnica. Zaradi zapadlega snega 
je ostal nerealiziran le vzpon na 
Tosc v septembru. So se pa sku-
paj z grušoveljskimi gasilci po-
dali na velikonočni pohod na Oj-
stri vrh in z rečiškimi lovci pripra-
vili srečanje na Stonu. Ob občin-
skem prazniku so organizirali kre-
sovanje v Borseki in za najmlajše 
pohod na Kuglo. Markacisti so ob-
novili svoje znanje na izobraževa-
nju na Celjski koči.
VKLJUČENI TUDI UPOKOJENCI IN 

OTROCI
Osnovnošolci so si planinsko 

znanje pridobivali na taboru na Je-
zerskem in se preizkusili na orien-

tacijskem tekmovanju tako na re-
gijskem kot nadržavnem nivo-
ju. Zelo dobro so bili obiskani iz-
leti za upokojence pod naslovom 
Spoznavajmo Savinjsko in Zadreč-
ko dolino. 

Ker se v planinskem društvu 
zavedajo, da je gibalna aktivnost 
v naravi še kako pomembna za 
otrokov psihofizični razvoj, so se 
trudili, da so otroci tudi lani pre-
ko planinskega krožka spoznava-
li svoj domači kraj in razvijali pra-
vilni odnos do narave. To so lani 
poskušali z obiskovanjem bližnjih 
gričev. 

Tekst in foto: 
Marija Šukalo

di znamenitosti, vožnjo s kajaki in 
kanuji. Zadnji dan kampa bo zak-
ljučni turnir, poleg tega pa udele-
žence čaka še presenečenje. 

BOGAT SPREMLJEVALNI 
PROGRAM

Treninge bodo vodili trenerji OK 
KLS Hajdeja Brglez, Vinko Založnik 
in Vojko Prislan. Le-ti bodo sku-

paj z vzgojitelji poskrbeli tudi za 
spremljevalni program. Udeležen-
ci kampa se bodo srečali z repre-
zentantkami in članicami kluba or-
ganizatorja kampa. Če bosta iz iste 
družine prijavljena dva ali več ot-
rok, bodo lahko uveljavili družin-
ski popust.

Štefka Sem

sestavljajo nekdanji Lučani in njiho-
vi partnerji ter otroci. Tekmovalo je 
165 smučarjev za osem ekip, v os-
mih kategorijah. Na koncu šteje sa-
mo zmaga celotne ekipe in letos so 
prvič zmagali Za vedno Lučani, in to 
prepričljivo s 115 točkami. 

Marija Lebar
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POŠKODBA TINE ROBNIK

Tik pred koncem sezone smola za Lučanko

Tina Robnik je padla takoj na začetku veleslaloma, ko ji je na 
prelomnici vzelo smučko in je izgubila ravnotežje.

Na predzadnjem veleslalomu za 
svetovni pokal v tej sezoni v nem-
škem Ofterschwangu si je Tina 
Robnik strgala sprednjo križno vez 
v levem kolenu. »Poškodba ni lah-
ka, ni pa niti zakomplicirana, tako 
da bom preživela tudi to,« je stanje 
komentirala Robnikova, ki se je so-
očila tudi že z veliko težjo poškod-
bo hrbtenice in se uspešno vrnila 
na smučarska tekmovanja.

Smola jo je doletela takoj na za-
četku veleslaloma, ko ji je na pre-

lomnici vzelo smučko in je izgubila 
ravnotežje. Padla je na bok ter ne-
kaj časa drsela po strmini ter na-
to obležala ob progi. Po posredo-
vanju zdravstvene službe so jo od-
peljali na pregled v bolnišnico. Ma-
gnetna resonanca, ki so jo opravili 
v bolnišnici v Immenstadtu, je po-
kazala, da gre za strgano sprednjo 
križno vez v levem kolenu. Tina je 
odpotovala domov, kjer je že zače-
la zdravljenje poškodbe.

Štefka Sem

SREČANJE SLOVENSKIH GLASBENIKOV NA GOLTEH

Na svetovno prvenstvo tudi glasbeni smučarji iz doline 

Franci Podbrežnik je presenetil z vzvratno vožnjo igraje na 
harmoniko. 

Po več kot dvajsetih letih go-
stovanj slovenskih glasbenikov na 
naših večjih smučiščih se je druž-
ba glasbenih smučarjev v petek, 9. 
marca, šestič zapovrstjo zbrala na 
Golteh, saj se je po besedah orga-
nizatorja družba Golte v preteklih 
letih izkazala kot dober gostitelj. 
Veleslalomsko tekmo so izvedli na 
progi Blatnik. 

RENE MLEKUŽ PRVI NA 
PROGO

Smučanje je uradno odprl nek-
danji slovenski reprezentant v alp-
skih disciplinah Rene Mlekuž. S 

progo so najprej uspešno opravi-
le glasbenice Špela Novak, Irena 
Vrčkovnik in Maja Oderlap. Med 47 
znanimi slovenskimi glasbeniki pa 
tudi Zgornjesavinjčani Jakob Mati-
jovc, Vili Bezjak, Boštjan Podlesnik, 
Matija Selišnik, Primož Zvir, Zoran 
Kerin, Mitja Korber, Franci Podbre-
žnik in Blaž Bitenc. 

SELIŠNIK IN PODBREŽNIK V 
SCHLADMING

Matija Selišnik in Franci Podbre-
žnik sta v svojih skupinah slavi-
la zmagi ter se kot skupni zmago-
valec (Selišnik) in skupni drugo-
uvrščeni (Podbrežnik) uvrstila na 
svetovno prvenstvo glasbenikov 
ter največji glasbeni žur Evrope v 
Schladming (7. aprila). 

KONCERT ZA KONCERTOM
Da so tudi tokrat dobro poskrbeli 

za glasbene goste, so povedali or-
ganizator Zdravko Geržina iz agen-
cije Videoton in Franci Podbrežnik, 

ki je bil v dogodek vpet kot sode-
lavec organizatorja ter gostiteljev 
hotela Golte. Skozi ves dan so se 
pri Treh plotih in Žlajfarju ter na 
ploščadi pred hotelom vrstili kon-
certi znanih glasbenih skupin, med 
njimi Happy banda in sestavljene 
skupine z gosti (Šank Rock ter Je-
len band). 

Kot so povedali številni udele-
ženci tekmovanja, spremljevalci 
in gosta Lado Leskovar in Dragan 
Bulić, je bil osrednji namen sreča-
nje glasbenikov in instrumentalnih 
skupin ter sestavov, pevcev in lju-
di, ki delujejo v slovenski glasbeni 

areni. Zato je bilo njihovo druženje 
najpomembnejši del srečanja. Do-
gajanje na več lokacijah pa je bi-
la zanimiva popestritev smučar-
skega vikenda tudi za redne gos-
te smučišč na Golteh.

Tekst in foto: Jože Miklavc

Med 47 znanimi slovenskimi glasbeniki je nastopil tudi Primož Zvir, 
tokrat na smučeh.
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BIATLON VOLOG 2018

Na prvem tekmovanju nastopilo 18 
udeležencev

Nastopilo je 18 tekmovalcev, lepo število gledalcev pa je ob zvokih harmonike in sončnem 
vremenu pričaralo odlično vzdušje. (Foto: Tomaž Robida)

V nedeljo, 4. marca, so vaščani Vologa izvedli 
1. tekmovanje v biatlonu. Še pod vtisom minulih 
zimskih olimpijskih iger in osvojene kolajne na-
šega biatlonca Jakova Faka so se odločili, da or-
ganizirajo tekmovanje v tej disciplini. 

NASTOPILO 18 TEKMOVALCEV
Glede na to, da tek na smučeh v naši dolini še 

ni zelo razširjen in ljudje nimajo prave tekaške 
opreme, so tudi pravila malce priredili. Tekmovali 
so v teku z alpskimi smučmi, dva kroga po 300 m, 
in streljali z zračno puško v ležečem in stoječem 
položaju. Nastopilo je 18 tekmovalcev, lepo število 
gledalcev pa je ob zvokih harmonike in sončnem 
vremenu pričaralo odlično vzdušje. 

PODELILI »TEŽKO PRIBORJENE« 
MEDALJE

Čeprav je bil namen tekmovanja druženje 
krajanov, so v treh kategorijah podelili »tež-
ko priborjene« medalje. V biatlonu nad 15 let je 
zmagal Ivo Matek pred Primožem Jelšnikom in 
Alešem Bricem, v biatlonu od 10 do 15 let je bil 
prvi Alexander Bric, drugi Patrik Arnič in tretja 
Kaja Benedik, v teku do 10 let je prvo mesto za-
sedla Blažka Matek, drugi pa je bil Aleks Arnič.

Organizatorji upajo, da jim tudi naslednja zi-
ma prinese dovolj snega, da bodo lahko izpelja-
li biatlon Volog 2019.

Aleš Bric

ODPRTA TEKMA S SERIJSKO ZRAČNO PUŠKO 
MATCH 60

Prva tri mesta 
zasedli Solčavani

Strelci iz Lovske družine Solčava (z leve): 
Štefan Ošep, Marjan Prodnik in Aleksander 

Ošep so si pristreljali medalje. 
(Foto: Tomaž Trogar)

Strelsko društvo Gornji Grad je za zaključek se-
zone tekem s serijsko zračno puško organiziralo 
odprto tekmo na zračnem strelišču v Bočni Match 
60. Minulo soboto so se je udeležili najboljši tek-
movalci Zgornje Savinjske doline. Strelci so stre-
ljali stoje na 10 metrov v preizkusne tarče in 60 di-
abol za oceno v 12 tarč po 5 diabol v tarčo, čas je 
bil omejen na 60 minut za preizkus in oceno. 

Na prva tri mesta so se uvrstili odlični strel-
ci iz Lovske družine Solčava: 1. Marjan Prodnik 
(533 krogov), 2. Aleksander Ošep (531) in 3. Šte-
fan Ošep (524).

Tekme v zaprtem strelišču so s tem zaključili, 
maja bomo začeli s tekmovanji na strelišču Zag-
radišče. 

Janez Kolar

SKAKALNE TEKME V PLANICI

Ljubenci zmagovali, Jernej Presečnik podprvak

Uspešni ljubenski tekmovalci. (Fotodokumentacija SSK Ljubno BTC) 

V Planici so prvi marčevski vikend potekale 
še zadnje tekme zimske sezone za pokal Coc-
kta in državna prvenstva v smučarskih skokih, 
na katerih so bili člani SSK Ljubno BTC ponov-
no odlični. Na tekmi za državno prvenstvo med 

mladinci do 16 let je po prvi seriji vodil Jernej 
Presečnik, na koncu je postal državni podpr-
vak. Gorazd Završnik je osvojil 5. mesto, šesti je 
bil Lenart Presečnik in Karlo Vodušek 7. Kot eki-
pa, ki so jo sestavljali Lenart in Jernej Presečnik, 

Gorazd Završnik in Karlo Vodušek, so ponovno 
dokazali, da so trenutno nepremagljivi in osvo-
jili naslov prvaka.

Na tekmah v pokalu Cockta je Matevž Sa-
mec med člani osvojil 4. mesto. Med mladinci 
do 18 let je zmagal Žak Mogel, drugi je bil Jan 
Bombek in tretji Lovro Vodušek. 5. mesto je za-
sedel Medard Brezovnik, na 18. mesto se je uvr-
stil Luka Robnik. V kategoriji mladinci do 16 let 
je šla zmaga v roke starejšemu bratu Presečnik, 
Jerneju, Karlo Vodušek je zasedel 7. mesto. V ka-
tegoriji dečki do 15 let sta prvo in drugo mes-
to osvojila Gorazd Završnik in Lenart Presečnik. 

Štefka Sem
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IZ POLICIJSKE BELEŽNICE

•	 IŠČE	SE	LASTNIK	DENARJA
Mozirje: 9. marca je okrog 15.30 pošteni najditelj v reži banko-

mata Abanke pri Tušu v Mozirju našel denar v znesku 70 evrov, ki 
ga je nekdo dvignil in pozabil vzeti. Obvestil je policiste, ki sedaj 
iščejo lastnika denarja.
•	 SNEG	ZAMAŠIL	ODTOČNI	KANAL

Ljubija: 10. marca ob 9.37 je v Ljubiji z gospodarskega poslo-
pja padla velika količina snega. Zaradi zamašenega odtočne-
ga kanala in hitrega taljenja snega je voda ogrožala, da bo zali-
la objekt. Posredovali so gasilci PGD Mozirje, ki so sneg odstrani-
li in preprečili vdor vode v poslopje.

KOŠARKARSKI KLUB NAZARJE

Vračilo za poraz v Murski 
Soboti

Članska ekipa KK Nazarje na-
daljuje z dobrimi predstavami v 
drugem delu prvenstva. V 2. kolu 
so v petek, 9. marca, v svoji dvo-
rani visoko s 102:73 premagali Ra-
densko Creativ iz Murske Sobote 
in se jim na ta način »zahvalili« za 
poraz v Prekmurju v prvem delu 
prvenstva.

VEČ KOT USPEŠNI PROTI 
RADENSKI

V prvem delu prvenstva so na-
zarski košarkarji doma visoko s 
93:60 premagali Prekmurce, ti pa 
so nato doma slavili po podaljšku. 
Ta poraz je Nazarčane oddaljil od 
uvrstitve v ligo za prvaka. 

Zgornjesavinjski košarkarji so 
se uvrstili v ligo za razvrstitev od 

mest 7 do 18. Drugi del sezone pa 
so odprli z zmago proti Jančam. V 
drugem kolu so se želeli Radenski 
maščevati za poraz v Murski Sobo-
ti, kar jim je več kot uspelo.

NAJBOLJŠI STRELEC ANDRAŽ 
MAROLT

Tekma je bila odločena že v prvi 
četrtini, saj gostujoči košarkarji ni-
so mogli slediti izjemnemu tem-
pu domačinov. O kakovostni raz-
liki priča končni rezultat, najboljši 
strelec domače ekipe pa je bil z 21 
točkami Andraž Marolt.

V nedeljo se Nazarčani odprav-
ljajo na gostovanje v Maribor k 
Braniku, ekipi, ki so jo v prvem delu 
prvenstva dvakrat nadigrali.

Roman Mežnar

SAVINJSKA KOŠARKARSKA LIGA

Končno drugo mesto za 
nazarsko ekipo

V nedeljo, 4. marca, se je za-
ključila že 24. izvedba Savinjske 
košarkarske lige, poimenovana 
Liga Vrtine Palir 2017/2018. V tek-
movanju je sodelovala tudi eki-
pa Pekarna Rednak Nazarje, ki 
je igrala v finalu in osvojila dru-
go mesto. 

ZA POPULARIZACIJO 
REKREATIVNE KOŠARKE

Liga je potekala v organizaci-
ji Športno košarkarskega društva 
Koš v polzelski športni dvorani. Za 
dobre pogoje tekmovanja so pos-
krbeli v Košarkarskem društvu 
Hopsi s Polzele. Ustanovljena je bi-
la z namenom popularizacije re-
kreativne košarke v Savinjski do-
lini in širše. 

Nazarska ekipa je nastopala v 
družbi petih ekip, liga pa je poteka-
la od 26. novembra lani do 4. mar-
ca, ko je potekal finalni dan, na ka-
terem so se pomerile najboljše šti-
ri ekipe lige. Redni del sezone se je 
končal s tekmami 10. kroga, ki je bil 
odigran 18. februarja. 

ZMAGALI ŠENTJURČANI, 
NAZARČANI DRUGI

Polfinalni turnir je bil odigran 25. 
februarja. Na njem sta se pomerili 
drugouvrščena ekipa Pekarna Re-
dnak proti tretji ekipi rednega dela 
Lev zavarovanja iz Žalca. Boljši so 
bili Nazarčani (71:65). Drugi polfina-
le je bil odigran med najboljšo ekipo 
rednega dela Instalacije Verhovšek 
iz Šentjurja in četrtouvrščeno ekipo 
Kamnoseštvo Vogrinec iz Braslovč. 
Vlogo favoritov so upravičili Šentjur-
čani in zmagali z 68:40.

Na finalnem turnirju sta za tret-
je mesto igrala poraženca polfina-
la, slavili pa so Žalčani s 67:65. Fi-
nalna tekma je bila poslastica, od-
ločale pa so malenkosti. Slavila je 
najboljša ekipa rednega dela In-
stalacije Verhovšek iz Šentjurja s 
56:55. Nazarska ekipa se je morala 
zadovoljiti s končnim drugim mes-
tom, vendar se lahko pohvali z naj-
boljšim strelcem trojk, Blažom Vo-
dončnikom.

Roman Mežnar

ODBOJKARSKI KLUB MOZIRJE

Zmagi v Celju in doma proti 
Ljubenkam

Mozirske odbojkarice so v pre-
teklem krogu 2. DOL vzhod za 
ženske gostovale pri Celjankah, ki 
so v pomladanskem delu prven-
stva domala nepremagljive. Pre-
magale so jih z rezultatom 3:2 in 
vknjižile dve pomembni točki v 
borbi za peto mesto. Minuli vikend 
pa so v domači dvorani gostile so-
sede z Ljubnega ob Savinji in jih 
premagale s 3:0.

V CELJU NAPETA IN IZENAČENA 
TEKMA

Celjske odbojkarice so z moč-
no željo po zmagi pričakale Mozir-
janke, ki tudi same nujno potrebu-
jejo vsako točko za osvojitev žele-
nega petega mesta. Ob tem vede-
nju obeh ekip je bila tekma napeta 
in izenačena.

Bolje so začele domačinke. Po 
rezultatu sodeč kaže, da so pre-
senetile gostje in jih v prvi igri 
pustile na 17. Druga igra je bi-
la kot druga stran kovanca. Tok-
rat zmaga za Mozirje, domačin-
ke so ostale na 18. Pa znova obrat 
in zmaga za Celje s 25:20. Rezul-
tat kaže izenačeno igro, brez več-
jih napak na obeh straneh. Temu 
v prid govori dejstvo, da so na-
slednjo igro dobile Mozirjanke, 
tokrat s 25:17. Sledila je odločil-
na, peta igra. V tej so Mozirjan-
ke pokazale pravi obraz in zma-
gale s 15:3.

SOSEDSKI OBRAČUN Z 
LJUBENKAM

To soboto je bil na vrsti sosedski 
obračun z OK KLS Ljubno. Tudi tok-
rat se je obetala dobra igra, kar je 
pričakovalo tudi lepo število navi-
jačev na tribunah.

Začelo se je izenačeno. Tekma 
se je prelomila pri rezultatu 7:7. Do-
mačinke so nato strnile vrste in si 
ustvarile nedosegljivo prednost. 
Ohranile so jo do konca in zmaga-
le s 25:15. 

Druga igra se je začela podob-
no. Do 11:11 so bile rezultatsko po-
ravnane, nato pa je zopet domačin-
kam uspelo odigrati par dobrih po-
tez in se odlepiti od gostij. Na kon-
cu 25:19. 

Borbeno in brez umika sta obe 
ekipi začeli tudi tretjo igro. Pono-
vil pa se je scenarij prejšnjih iger. 
Sredi seta so Mozirjanke pobegni-
le par točk in že je kazalo na glad-
ko zmago. Ob tem so popustile, go-
stje pa izkoristile ponujeno prilož-
nost in se močno približale. A razli-
ka je bila prevelika in končna zma-
ga je ostala s 25:20, skupno 3:0, 
doma. Varovanke Danijela Habjana 
so tokrat pokazale vrhunsko igro, 
predvsem na mreži. Blok je delo-
val domala 100-odstotno, kar je v 
največji meri prineslo zmago kljub 
dobri in organizirani igri igralk z 
Ljubnega.

Benjamin Kanjir
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Zahvale, Oglasi

Naročniki Savinjskih novic imajo 15% POPUST pri objavah zahval.

Naročniki Savinjskih novic
imajo 15% POPUST pri objavah 

zahval in čestitk.

Zložil je krila, se skril vanje
in se naslonil na rob neba.
Zdaj sanja angelske sanje.
Nanj pada zlata tema.
                         (Tone Pavček)

ZAHVALA

Poslovil se je naš dragi ati in dedi

Jože VRTAČNIK
1945 - 2018

Za izrečena sožalja, darovano cvetje, sveče, darove za maše in be-
sede tolažbe se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijateljem, 
sosedom, bivšim sodelavcem, poslovnim partnerjem, Občini Ljubno, 
farnemu župniku Jožetu Vratanarju ter vsem, ki so se od njega poslo-
vili osebno ali v mislih na dan pogreba.

Hvala vsem, ki ste ga cenili in imeli radi.

Vsi njegovi

Ne jokajte ob mojem grobu,
le tiho k njemu pristopite.
Pomislite, kako trpela sem,
in večni mir mi zaželite.

ZAHVALA

V 85. letu starosti se je od nas tiho poslovila draga mama, 
stara mama in prababica

Marija KOTNIK 
13. 2. 1933 - 2. 3. 2018 

Laznikova mama iz Nove Štifte

Ob boleči izgubi naše drage mame se zahvaljujemo vsem, ki ste jo 
pospremili na zadnji poti, izrekali sožalja, darovali sveče in za svete 
maše.

Zahvaljujemo se centru DEOS Gornji Grad, onkološkemu inštitutu 
Ljubljana, gospodu župniku Lojzetu Ternarju, pevcem, pogrebni služ-
bi Anubis, praporščaku.

Vsem in vsakemu hvala

Hčerke Alojzija, Joži, Minka in sin Viki z družinami

Pride čas prelep, ki daje ...
Pa se ne zaveš takrat ...
Pride čas preklet,
ki iztrga, vzame,
kar imaš brezmejno rad!

ZAHVALA

V 55. letu življenja nas je iznenada in mnogo prezgodaj 
zapustil naš dragi Oče 

Ivan TRATNIK
iz Nove Štifte

20. 1. 1963 - 1. 3. 2018

Iskrena hvala vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem, sodelav-
cem, sošolcem za izrečena sožalja, cvetje, sveče, darove, svete maše 
ter vso pomoč.

Posebna hvala gospodu župniku Lojzetu Ternarju, gasilcem, pev-
cem, trobentaču, pogrebni službi Morana ter Rafku Žerovniku za pos-
lovilne besede.

Ohranimo ga v lepem spominu.

Sinova Denis in Tadej ter hčerka Sara
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Za razvedrilo

ZAZRTA V SVETLO PRIHODNOST
Boštjan Cigale, novi predsednik nazarskih gasilcev: »Veš, Mile-

na, občni zbor in poročila o delu so lepa priložnost, da se društvo 
pogleda v ogledalo in se vpraša o svojem delovanju.«

Milena Cigale, načelnica Upravne enote Mozirje: »Slika v ogleda-
lu je gotovo lepa, saj ste se trudili po najboljših močeh in uspehi ni-
so izostali. Upam si trditi, da je svoj majhen kamenček v ta mozaik 
dodala tudi naša upravna enota.«

Oba Cigaleta (ki nista v sorodu) v en glas: »Bilo je dobro, pa še 
na boljše kaže.«

ZA VIŠJO RAVEN LEPOTE IN ŽENSKE KVOTE
Gasilka Meri Gluk iz Šmartnega ob Dreti je ocenila, da bo na sliki 

premalo lepote, če bo na njej samo bivši predsednik bočkih gasilcev 
Ludvik Miklavc (na sredini) in šef zgornjesavinjskih gasilcev Janko 
Žuntar. Predsednica bočkih gasilcev ni postala, mogoče ji funkcijo 
zaupajo v naslednjem mandatu. Če ne bo uspela v gasilstvu, bo prav 
gotovo v »press« vrstah, njene fotografije namreč »zabijejo« marsi-
katero elektronsko pošto vrlih gasilcev s fotografij. 

KO SI FERTIK S KONCEM LIKAFA
Romana Tesovnik, dramaturginja v predstavi Diagnoza: Fotr!: 

»Aleš, glede na to, kako sva naučila najino ekipo, lahko enostavno 
dam vse štiri od sebe.«

Aleš Podrižnik, režiser omenjene predstave gornjegrajskega 
gledališča: »Jaz bi za kaj takega rabil vsaj eno pivo. Škoda, da Gornji 
Grad ni najbolj hmeljarsko območje.«

Romana: »Glede na to, da je podnebje v Lepi Njivi zelo podob-
no, si najbrž že navajen, da so borovničke na tem območju bolj av-
tohtone.«

Aleš: »Če bi prej vedel, da ženske v Gornjem Gradu dvignejo no-
ge zaradi borovničk, bi jih prinesel na vsake vaje.«

(Foto: ML)

(Foto: ŠS)
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Sobota,
17. marec

ob 8.00. Športna dvorana Nazarje
Košarkarska tekma – Nazarje Input : Elektra 
Šoštanj (ml. pionirji)
ob 9.00. Kmetija Erjavc v Bočni
Prikaz obrezovanja visokodebelnih sadovnjakov
ob 9.15. Športna dvorana Nazarje
Košarkarska tekma – Elektra Šoštanj : Hopsi 
Polzela (ml. pionirji)
ob 10.30. Športna dvorana Nazarje
Košarkarska tekma – Nazarje Input : Hopsi 
Polzela (ml. pionirji)
ob 11.00. Golte
Tradicionalno srečanje in tekmovanje Ljubiteljev 
smučanja po starem
ob 12.30. Športna dvorana Nazarje
Košarkarska tekma – Nazarje Input : AKK Branik 
črni (kadeti)
ob 14.00. Kmetija Filež na Ljubnem ob Savinji
Prikaz obrezovanja visokodebelnih sadovnjakov
ob 14.00. Zavod Stanislava Gornji Grad
Razstava Velika noč nekoč in danes
ob 15.00. Športni park v Mozirju
Nogometna tekma – ND Mozirje : NK KNK Kozje (člani)

KUPON za brezplačni mali oglas do 10 besed v 12. številki SN

2018

Ime in priimek:

Naslov: 

Vsebina oglasa (do 10 besed):

Križanka, Napovednik

Nadaljevanje Napovednika dogodkov na strani 26.

Napovednik dogodkov
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Napovednik, Mali oglasi, Oglasi

Napovednik dogodkov
Nadaljevanje Napovednika dogodkov s strani 25.

◊	KMETJE,	GOZDARJI
Gradimo gozdne vlake brez miniranja. Opravljamo tudi 
vsa ostala dela s strojno mehanizacijo ter kiper prevoze. 
Kvalitetno in poceni; Brlec Franc 041/606-376.

GP Brlec d.o.o., Krnica 50, 3334 Luče.

◊	ŠIVILJSTVO	ŽANA	
Šivanje po meri, kostimi, srajce, hlače in razna popravi-
la (menjava zadrg, krajšanje, ožanje). Gsm 041/498-943. 

Oblak Z. Barbara s.p. Ljubija 88, 3330 Mozirje.

◊	Naročila	in	montaža	vseh	TELEMACH		in	
TOTAL	TV	paketov!		gsm:	041/688-094.	

Miro Prašnikar s.p., Sp. Kraše 30, 3341 Šmartno ob Dreti.

Sobota,
17. marec

ob 18.00. Center Rinka Solčava
Odprtje razstave slik Radota Novaka
ob 18.00. OŠ Ljubno ob Savinji
Odbojkarska tekma – KLS Ljubno : Celje
ob 19.00. Kulturni dom Gornji Grad
Ljudska burka Moža je zatajila
ob 19.00. Kulturni dom Nova Štifta
Prireditev Pozdrav pomladi

Nedelja,
18. marec

ob 9.30. Golte
Odprto prvenstvo Zgornje Savinjske doline v 
veleslalomu
ob 9.30. Športna dvorana Nazarje
Košarkarska tekma – Nazarje Input : Ljutomer 
(pionirji)
ob 10.45. Športna dvorana Nazarje
Košarkarska tekma – Ljutomer : KŠ Sani Bistrica 
(pionirji)
ob 12.00. Športna dvorana Nazarje
Košarkarska tekma – Nazarje Input : KŠ Sani 
Bistrica (pionirji)
ob 14.00. Zavod Stanislava Gornji Grad
Razstava Velika noč nekoč in danes

 Ponedeljek,
19. marec

ob 9.00. Kulturni dom Mozirje
Zeliščarski pomenki
ponedeljek, ob 12.00. Na kmetiji Petek v Podvolovljeku
Ogled dobrih praks sušenja in zorenja želodca

Torek,
20. marec

ob 9.00. Šport center Prodnik v Juvanju
Ocenjevanje tolkca in predavanje
ob 10.00. Medgen borza Rečica ob Savinji
Dopoldanska čajanka 
ob 17.00. Knjižnica Solčava
Ura pravljic v sodelovanju z Zavodom PET in 
terapevtsko psičko Auriko
ob 17.00. Zavod Stanislava Gornji Grad
Delavnica izdelave butar
ob 19.30. Glasbena šola Nazarje
Koncert Aleksandar Serdar – klavir
ob 20.00. Medgen borza Rečica ob Savinji
Vadba za telo in dušo

Sreda,
21. marec

ob 17.00. Medgen borza Rečica ob Savinji
Ura pravljic z ustvarjalno delavnico
ob 17.00. Knjižnica Ljubno ob Savinji
Ura pravljic v sodelovanju z Zavodom PET in 
terapevtsko psičko Senno

Četrtek,
22. marec

ob 17.00. Knjižnica Mozirje
Ura pravljic: Malo se še pocrkljajva
ob 18.00. Šport center Prodnik v Juvanju
Pametne vasi v Zgornji Savinjski dolini – 
omizje o novih konceptih in tehnologijah za 
ohranitev podeželja
ob 19.30. Glasbena šola Nazarje
Koncert Slowind

ŽIVALI – PRODAM
Prašiče, najboljše mesne pasme, 
brezplačna dostava, Fišar, Tabor; gsm 
041/619-372.
Prodam prašiče od 30 do 160 kg, nad 
100 kg cena zelo ugodna, možna dosta-
va, Andrejeva kmetija; gsm 031/509-061.
Prodam bikca sivca, starega 3 tedne, in 
jasenove deske suhe, 1 m3; gsm 041/216-
648.
Prodam polovico mesa od bikca si-
mentalca, naravne reje, pašnega; gsm 
070/329-859. 
Prodam prašiča za zakol, težkega oko-
li 120 kg, domača krma, ali polovico. Sp. 
Rečica; gsm 070/870-321.
Prodam bikca simentalca, starega en te-
den; gsm 041/324-438.
Prodam kozla srnaste pasme in tri ja-
genjčke za zakol ali nadaljnjo rejo; gsm 
031/557-996.
Prodam 3 tedne starega telička sr barve; 
gsm 051/387-159.
Prodam bikca mesne pasme, težkega 
150 kg; gsm 031/855-186.
Prodam teličko rj/lim, težko okrog 150 
kg; gsm 031/765-605.
Kraškopoljske prašiče, od 30 do 50 kg, za 
pleme ali pitanje prodam, Ljubno; gsm 
041/783-548.
Prodam bikca simentalca, težkega cca 
130 kg; gsm 031/237-656.

ŽIVALI – KUPIM
Kupim krave in telice za zakol ter bikce 
200 kg, mesni tip; gsm 031/832-520.
Kupim kravo, telico za zakol, dopitanje in 
teličke nad 100 kg; gsm 031/533-745.

DRUGO – PRODAM
Drva, suha, bukova, klaftre, možen 
razrez na kratko in prevoz, prodam; gsm 
031/585-735. 
Prodam zračno suhe deske, hrast, jasen, 
gorski javor; gsm 041/365-010.
Prodam hlode od jablan; gsm 031/539-
051.

Prodam dobro ohranjen kolovrat, ima tu-
di rogovile za predivo; tel. št. 746-38-29 
ali 041/363-846.
Prodam vitlo tajfun 5,5 t z daljincem elca 
ter rampirno desko širine 160 cm; gsm 
051/366-124.
Prodam prikolico za osebni avto s papir-
ji; gsm 031/295-331.
Hladno stisnjeno, domače bučno olje, 
cena 12 eur za liter; gsm 051/366-133.
Prodam ajdovo moko in lesene gajbice; 
gsm 031/284-658.
Prodam nove roza-modre ženske super-
ge salamon speedcross 3, št. 38; gsm 
051/415-026.
Prodam lita platišča 17 col, et 43, 5 x 112 
mm, + zaboj za prtljažnik alu, vw caddy; 
gsm 040/684-238.

DRUGO – PODARIM
Podarimo zelo lepo ohranjeno starejše 
pohištvo za spalnico. Postelja 200 x 200 
+ 2 x vzmetnica,  2 x nočna omarica, niz-
ka omarica z ogledalom in velika omara; 
gsm 051/265-367.

VOZILA – PRODAM
Toyota auris d4d, l. 2008, dobro ohranjen, 
prvi lastnik, prodam; gsm 031/839-769.
Traktor deutz torpedo 4506K dobro ohra-
njen, letnik 1985, prodam; gsm 041/441-
702.

NEPREMIČNINE
Stanovanje z lastnim vhodom, v okoli-
ci Mozirja, oddam osebi ali dvema; gsm 
051/230-764. 
Ugodno prodam 3-sobno stanovanje v 
Gornjem Gradu oz. menjam za nepre-
mičnino; gsm 041/444-769.
Najamem travnik ali njivo v Savinjski 
dolini, lahko tudi samo plačilne pravice 
(Gerk); gsm 031/865-456.

OSEBNI STIKI
V zakonski stan hočem z dekletom do 50 
let; gsm 031/807-376.
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Ljudje in dogodki, Oglasi


